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PROCES-VERBAL 

privind lucrările şedinţei ordinare 

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată pentru 

data de 14 decembrie 2023, ora 1300 

Nr. 48 din data de 29.01.2024 

 
Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul Sectorului 

1 al Municipiului București, prin Dispoziţia nr. 5702/08.12.2023, ţinând seama de art. 196 alin. (1) lit. 
b) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, coroborat cu art. 133 alin. (1), art.134 alin. (1) lit. a) și art.135 din actul normativ mai sus-
menționat, cu următorul proiect de Ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de Analiză şi Acoperire a Riscurilor (P.A.A.R) 
actualizat, la nivelul Sectorului 1 al Municipiului București în domeniul situațiilor de urgență 
(K2-273/07.12.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
Comisii:  

- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor  şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4)   

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea programului local multianual ”consolidare și reabiliatre 
termică în scopul reducerii riscului seismic al clădirilor și creșterii performanțelor energetice a 
blocurilor de locuinte din sectorul 1 al Municipiului București” (K2-212/25.09.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4)   

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului general centralizat al subdiviziunii 
administrativ-teritoriale Sectorul 1 al Municipiului București pe anul 2023 (K2-

274/08.12.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

     Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4)   

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului general centralizat al subdiviziunii 
administrativ-teritoriale sector 1 la data de 30 septembrie 2023 (K2-240/30.10.2023) 
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Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 

5. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar în cuantum de 1.000 lei, pentru plata 
serviciilor educaționale prestate de o unitate de educație timpurie anteprescolară de tip creșă 
privată pentru copiii cu vârsta cuprinsă între 0-3 ani, cu domiciliul sau reședința pe raza 
Sectorului 1, care sunt înscriși pe lista de așteptare la unul din centrele de zi de tip creșă din 
subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 1 (K2-

227/20.10.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
     Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impo 

- zite și taxe locale  (C1); 
- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4)   
- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 

 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației  de Avizare a Lucrarilor de Intervenție  
și a indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții: „Amenajare cameră 
servere” în clădirea Direcției de Impozite și Taxe Locale a Sectorului 1, situată în Piața Amzei 
nr.13, București, Sector 1 (K2-220/10.10.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 

şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Actului adițional nr.1 la Protocolul nr.J 2548 din 
05.10.2022 privind finanțarea și realizarea în parteneriat a unor acțiuni și lucrări de interes public, 
între Sectorul 1 al Municipiului București și biserica “Mănăstirea Cașin”-Parohia “Parcul 
Domeniilor”, Sector 1 (K2-233/24.10.2023)  

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4)  
- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5) 
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8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului Măsurilor de Îmbunătățire a Eficienței 
Energetice la nivelul locuintelor Multifamiliale din Sectorul 1 al Municipiului București “Rabla 
pentru Ascensoare” și “Termoficare de la Soare” (K2-269/22.11.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  
Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

9. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 196 
din 16.07.2020 privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-
economici ai obiectivului de investiții “Modernizare, restaurare și eficientizare energetică 
pentru imobilul situat în Bd. Bucureștii Noi nr. 66, sector 1, București”, cu modificări și 
completări (K2-021/26.01.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului de investiții „Ansamblul de locuințe sociale din șos. Odăii 
nr. 3-5”, Sectorul 1 (K2-040/08.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

11. Proiect de hotârăre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a 
aproba transmiterea din administrarea Administrației Străzilor în administrarea Sectorului 1 al 
Municipiului București a Bulevardului Laminorului, pe perioada desfășurării lucrărilor de 
reabilitare și sistematizare (K2-148/16.06.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

     Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
- Comisia pentru administrație publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4) 

 

12. Proiect de hotârăre privind darea în administrarea Administrației Domeniului Public Sector 
1 a parcajului suprateran exterior, aflat sub pasajul Basarab având număr cadastral 263433-C1, 
în administrarea Administrației Domeniului Public Sector 1, în vederea amenajării unei parcări 
de reședință (K2-149/20.06.2023) 
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Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

     Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
- Comisia pentru administrație publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4) 

 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului de investiții ,,Modernizare și refuncționalizare / realizare 
construcție nouă - Piața 1 Mai, sector 1, București ” (K2-160/03.07.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2) 
- Comisia de comerț, prestări servicii către populație și promovarea inițiativei private (C3) 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului de investiții “Modernizarea și extinderea infrastructurii de 
iluminat în zona apropiată Primăriei Sectorului 1 și în spațiul verde aferent străzii Mureș” (K2-

143/14.06.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2) 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 

15. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a 
aproba trecerea din administrarea Administrației Străzilor în administrarea Sectorului 1 al 
Municipiului București a străzii G-ral Eraclie Arion în vederea reabilitării și modernizării (K2-

194/08.09.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4) 
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16. Proiect de hotărâre prin care se solicită Consiliului General al Municipiului București 
adoptarea unei hotărâri prin care să solicite Guvernului României trecerea din domeniul public 
al statului și administrarea Serviciului Român de Informații în domeniul public al Municipiului 
București și administrarea Sectorului 1 a unor imobile, în vederea realizării unor lucrări de 
interes public local privind prelungirea străzii Drumul Lăpuș și dezvoltare a infrastructurii 
edilitare (K2-201/18.09.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București  

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător (C2) 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Rabla local în Sectorul 1” finanțat integral 
din bugetul local al Sectorului 1 al Municipiului București  (K2-226/20.10.2023)  

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1) 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 
Elena Clucereasa”, Sectorul 1, București (K2-026/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 
Islaz”, Sectorul 1, București (K2-028/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
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si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Panait Istrati”, Sectorul 1, București (K2-029/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Gherghel Paraschiva”, Sectorul 1, București (K2-030/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Virgil Pleșoianu ”, Sectorul 1, București (K2-031/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție execuție 
„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 
2 – Strada Costache Sibiceanu”, Sectorul 1, București (K2-033/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Butuceni”, Sectorul 1, București (K2-034/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
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Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Intrarea 

Godeni ”, Sectorul 1, București (K2-035/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Volumului”, Sectorul 1, București (K2-036/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Craiovei”, Sectorul 1, București (K2-037/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Pinului”, Sectorul 1, București (K2-038/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
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- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 
si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Frasinului”, Sectorul 1, București (K2-039/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și 
a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție 
„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 
4 – Strada Teodor Iliescu”, Sectorul 1, București (K2-079/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și 
a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție 
„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 
4 – Strada Theodor Aman”, Sectorul 1, București (K2-080/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și 
a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție 
„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 
4 – Intrarea Grigore Alexandrescu”, Sectorul 1, București (K2-081/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
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- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 
realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și 
a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție 
„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 
4 – Strada Victor Eftimiu”, Sectorul 1, București (K2-083/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

34. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și 
a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție 
„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 
4 – Strada Iuliu Tetrat”, Sectorul 1, București (K2-084/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

35. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și 
a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție 
„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 
4 – Strada Ioan Zalomit”, Sectorul 1, București (K2-085/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și 
a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție 
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„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 
4 – Strada Aristide Demetriade”, Sectorul 1, București (K2-086/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și 
a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție 
„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 
4 – Strada Albac”, Sectorul 1, București (K2-087/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

38. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și 
a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție 
„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 
4 – Strada Dionisie Fotino”, Sectorul 1, București (K2-088/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
 

39. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și 
a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție 
„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 
4 – Strada Constantin Mille”, Sectorul 1, București (K2-089/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
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- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 
40. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și 

a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție 
„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 
4 – Strada Chille”, Sectorul 1, București (K2-091/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

41. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții 
și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție 
„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – 
Lot 3– Strada Intrarea Gheorghe Simionescu”, Sectorul 1, București (K2-124/15.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

      Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4) 
 

42. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții 
și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție 
„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – 
Lot 3– Strada Neajlovului”, Sectorul 1, București (K2-125/15.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

      Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4) 
 

43. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții 
și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție 
„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – 
Lot 1– Strada Siriului”, Sectorul 1, București (K2-127/15.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
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      Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 
- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4)   
 

44. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr.3 a Hotărârii Consiliului Local Sector 1 nr. 
240/27.08.2020 privind aprobarea reorganizării unor servicii sociale, Organigrama, Statul de 
funcții și Regulamentul de organizare și funcționare ale Direcției Generale de Asistență Socială 
și Protecția Copilului Sector 1, cu modificările și completările ulterioare (K2-275/08.12.2023)  

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
Comisii:  

- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4)   

 

 

45. DIVERSE 

D1. Adresă Școala Gimnazială nr. 178, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub 
nr. 77155/22.11.2023, respectiv K/3575/23.11.2023 referitoare la Bazine de înot; 

D2. Adresă Școala Gimnazială nr. 178, înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub 
nr. 77158/22.11.2023, respectiv K/3576/23.11.2023 referitoare la Bazine de înot; 

D3. Adresa nr. M1-1095/77022/28.11.2023 a Direcției Juridice, Legislație, Contencios 
Administrativ prin care se solicită înscrierea pe ordinea de zi a ședinței ordinare a Consiliului 
Local al Sectorului 1  a prezentei informări. 
D4. Adresa Direcției Juridică, Legislație, Contencios Administrativ nr. 
M5878/78086/29.11.2023, înregistrată la Serviciul Tehnică Legislativă Secretariat și Arhivă 
cu nr. K/3643/04.12.2023 prin care se transmite Decizia civilă nr. 879/18.10.2023 referitoare 
la Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 1  nr. 37/25.02.2021, reclamantă Roșca Maria 
Alexandra; 

 
În data de 08.12.2023, conform prevederilor legale aplicabile, s-a transmis către consilierii 

locali  ordinea de zi a ședinței ordinare convocată pentru data de 14.12.2023, precum și documentațiile 
aferente, fiind aduse la cunoştinţă publică prin afişare la sediul şi pe site-ul instituţiei.  
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La ședință au participat doamna Mirona Giorgiana Mureșan - Secretarul General al Sectorului 
1 , Domnul Tudor Roșca- City Manager Sectorului 1,domnul Gabriel Cazacu-Preot Paroh al Parohiei 
Parcul Domeniilor-Cașin  și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General al 
Sectorului 1, 24 de consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție. Au participat prezent 
sală/online: 

1. PORUMB Ramona – prezent în sală  
2. PĂIUȘI Oliver - Leon – prezent în sală 
3. BÂRGĂU Marian - Aurelian – prezent (online) 
4. CARAIAN Alberto - Iosif – prezent (online) 
5. CĂȘVEAN Cătălina – prezent (online) 
6. CIUNGU Daniel - Constantin – Absent 
7. CHIRVASĂ Viorel - Daniel – prezent în sală 
8. DRĂGUȘIN Laurențiu – prezent în sală 
9. GRIGORESCU Alina - Cristina – prezent (online) 
10. GHEORGHE Dinu-Nicolae – Absent 
11. HALAȚ Iulia - Luminița – prezent (online) 
12. HALIȚ Raluca - Nicoleta – prezent (online) 
13. IACOB Oana – prezent (online) 
14. IORDAN Florea – prezent în sală 

15. JURUBIȚĂ Geanin - Georgian – prezent (online) 
16. MILOȘ-OLTEANU Iuliana-Dorina – prezent (online) 
17. NICOLAESCU Andrei - Cristian – Absent 
18. OIANU Adrian-Viorel – prezent în sală  
19. OZATA Alev - Burhan – prezent în sală 
20. PODARU Dan - Niculae – prezent în sală 
21. POPA Daniela – prezent în sală 
22. REGALIA Ruxandra - Eugenia  – prezent (online) 
23. ȘERBAN Remus - Cătălin – prezent (online) 
24. TUDOSE Cristian - Adrian – prezent în sală 
25. ȚÎRĂ Daniel – prezent în sală 
26. SORETE - ARBORE Otilia – prezent (online) 
27. VICOL Ned – prezent (online)

 
Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul  

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local al Sectorului 1 
s-a realizat în scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1, respectiv de către Serviciul 
Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 08.12.2023, invitaţia la 
şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu notificarea convocării, prin 
intermediul serviciilor de poștă electronică (e-mail), a fost pusă la dispoziţia consilierilor locali 
documentația proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi, dovada fiind anexată prezentului 
document. Convocatorul, înregistrat sub nr. 5702/08.12.2023, precum și proiectele de hotărâre puse în 
dezbatere în ședință au fost aduse la cunoştinţă publică prin afişare la sediul instituţiei şi pe site-ul 
instituţiei.   
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog să luați loc în sală începem ședința bună ziua 
Doamna Secretar haideți să facem prezența. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Bună ziua. Bine ați venit la ședința 
ordinară convocată de Primarul Sectorului 1 al Municipiului București, prin dispoziția nr. 5702 din 
08/12/2023 cu respectarea tuturor procedurilor legale și comunicarea către consilierii locali a 
materialelor de ședință prin intermediul serviciilor de poștă electronică, cât și prin publicarea pe site-
ul instituției. În conformitate cu prevederile art. 243, alin.(1), litera j) din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, am să efectuez apelul nominal al 
consilierilor locali în ordine alfabetică, după cum urmează: Domnul  Bârgău Marian Aurelian. Domnul 
Bârgău dacă ne auziți din online? Domnul  Caraian Alberto-Iosif, Doamna Cășvean Cătălina ? 
Doamna Cătălina Cășvean (online): Prezent. Se aude? 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul  Chirvasă 
Viorel-Daniel? 
Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Prezent. Mulțumesc. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Ciungu Daniel 
Constantin, Domnul  Drăgușin Laurențiu? 
Domnul Laurențiu Drăgușin: Prezent. 
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Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul  Gheorghe Dinu 
Nicolae. Doamna Grigorescu Alina Cristina? 
Doamna Alina Cristina Grigorescu (online): Prezent. Bună ziua! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim Doamna Halaț Iulia 
Luminița?  
Doamna Iulia Luminița Halaț (online): Bună ziua! Mulțumesc, prezent! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim vă auzim ! 
Domnul  Marian Aurelian Bârgău (online): Bârgău Marian prezent mă auziți? 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da domnul Bârgău am notat prezența 
dvs.! Doamna Haliț Raluca Nicoleta?  

Doamna Raluca Nicoleta Haliț (online): Prezent! 

Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Caraian prezent ! Se aude? 
Doamna Raluca Nicoleta Haliț (online): Prezentă Haliț și Caraian! 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul Caraian, dacă puteți să ne 
confirmați prezența, vă rog? 
Domnul Alberto-Iosif Caraian (online): Prezent !  
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da mulțumim frumos. Doamna Iacob 
Oana? 
Doamna Iacob Oana (online): Prezent. Mulțumesc. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul  Iordan Florea?  
Domnul  Florea Iordan: Prezent. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Domnul  Jurubiță Geanin Georgian? 
Domnul Geanin Georgian Jurubiță (online): Prezent, se aude? 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da vă auziți, mulțumim. Doamna 
Miloș Olteanu Iuliana Dorina? 
Doamna Iuliana Dorina Miloș Olteanu (online): Prezent, mulțumesc! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Nicolaescu 
Andrei Cristian. Domnul Nicolaescu din online dacă vă auziți? Domnul Oianu Adrian Viorel? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prezent.  
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Ozata Alev 
Burhan.  
Domnul Alev-Burhan Ozata: Prezent. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Păiuși Oliver 
Leon? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Podaru Dan 
Niculae? 
Domnul Dan Niculae Podaru: Prezent! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Doamna Popa Daniela?  
Doamna Daniela Popa – Președinte de ședință: Prezentă! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Porumb Ramona?  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Doamna Regalia 
Ruxandra Eugenia? 
Doamna Ruxandra Eugenia Regalia (online): Prezentă! 



Pag 15 din 52 
 

PV nr.48 - 14.12.2023 

 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1:  Da doamna. Regalia vă auziți, 
mulțumim. Doamna Sorete Arbore Otilia? 
Doamna Sorete Arbore Otilia(online): Prezentă! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim doamna Sorete. Domnul 
Șerban Remus Cătălin?  
Domnul  Remus Cătălin Șerban (online): Prezent, vă mulțumesc! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Tudose Cristian-
Adrian? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezent. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Țîră Daniel? 
Domnul Țîră Daniel: Prezent. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim și Domnul Vicol Ned? 
Domnul Ned Vicol (online): Prezent! Ned Vicol prezent! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da, domnul Vicol. Având în vedere 
prezența unui număr de 24 de consilieri din numărul total de 27 de consilieri locali în funcție, constat 
îndeplinite prevederile art. 137 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a ședinței ordinare. 
În conformitate cu prevederile articolul 138 alineatul 15 din OUG 57/ 2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, supun spre aprobare și descărcare procesul-
verbal privind lucrările ședinței ordinare a Consiliului Local al Sectorului 1, convocate în data de 
23/11/2023 orele 14:00 dacă aveți obiecțiuni să observați pe marginea acestui proces-verbal, am să vă 
rog să vi-l exprimați în scris. În caz contrar, am să vă rog să votați pentru Descărcarea procesului-
verbal al ședinței din data de 23/11/2023 orele 14:00, așteptăm și votul electronic. Mulțumim. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog să vă exprimați votul pentru Descărcarea 
procesului-verbal din 23 noiembrie. Avem 20 de voturi pentru,4 abțineri. Procesul verbal a fost 
descărcat. Doamna secretar ! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Bun, având în vedere un număr de 
20 de voturi pentru și 4 abțineri, Procesul-verbal al ședinței din data de 23/11/2023 a fost aprobat și 
prin urmare, descărcat. 
 
DESCRCAREA PROCESULUI-VERBAL AL ȘEDINȚEI DIN DATA DE 23 NOIEMBRIE 2023 

 A FOST APROBATĂ CU 20 DE VOTURI PENTRU ȘI 4 ABȚINERI 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 
Ținând seama de frecvența ședințelor, durata și complexitatea dezbaterilor. Procesul-verbal al ședinței 
din data de 05/12/2023 este în fază de elaborare, nu a fost finalizat și va fi propus pentru aprobare într-
o ședință următoare. Având în vedere dispoziția articolului 243 litera i coroborat cu articolul 228 
alineatul (2) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, 
vă aducem la cunoștință că, la deliberarea și adoptarea unei hotărâri a Consiliului Local nu trebuie să 
ia parte consilierii locali care se încadrează în dispoziția articolului 228 alineatul (2) referitor la 
Regimul general aplicabil conflictului de interese pentru aleșii locali. Doamna președinte vă predau 
lucrările ședinței. Vă mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc. Vă propun aprobarea ordinii de zi. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Doamna Secretar general și eu sunt prezent! 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, domnul Ciungu! Să îl treceți prezent și pe dl. 
Ciungu!  Vă rog să vă exprimați votul pentru aprobarea ordinii de zi. Vă rog să votați. 25 de voturi 
pentru – ordinea de zi a fost aprobată. Doamna Porumb, vă rog! 
 

ORDINEA DE ZI  

A FOST APROBATĂ CU 25 DE VOTURI PENTRU 

25 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Bună ziua tuturor, aș vrea să vă propun 
următoarea ordine de vot a proiectelor. Proiectul nr. 1,3,5,10 și 44, urmate ulterior la vot de celelalte 
proiecte de pe ordinea de zi. Mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Rog colegii de la tehnic să introducă propunerea 
doamnei viceprimar Ramona Porumb vă rog să vă exprimați votul pentru propunerea de modificare a 
ordinii de zi propusă de dna. Ramona Porumb .Vă rog să vă exprimați votul. aisprezece voturi pentru. 
Au dispărut, 14 voturi pentru……. Câte abțineri erau? 14 voturi pentru, 3 abțineri, 9 împotrivă. 
Propunerea a fost aprobată. 
 

 PROPUNEREA FORMULATĂ DE DOAMNA RAMONA PORUMB 

DE MODIFICARE A ORDINII DE ZI  

A FOST APROBATĂ CU 14 VOTURI PENTRU, 3 ABȚINERI ȘI 9 VOTURI ÎMPOTRIVĂ 

26 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Vă supun aprobării proiectul numărul 1 de pe ordinea de zi. Proiectul numărul 1 de pe ordinea de zi 
privind aprobarea planului de analiză și acoperire a riscurilor actualizat la nivelul Sectorului 1. Vă rog 
să vă exprimați votul pentru proiectul numărul 1! Doamna Sorete, domnul Jurubiță. Cu 27 voturi pentru 
proiectul numărul 1 a fost aprobat.  

 
HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA PLANULUI DE ANALIZĂ ŞI ACOPERIRE A 

RISCURILOR (P.A.A.R) ACTUALIZAT, LA NIVELUL SECTORULUI 1 AL MUNICIPIULUI 

BUCUREȘTI ÎN DOMENIUL SITUAȚIILOR DE URGENȚĂ 

 A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE 

27 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 
 

Trecem la proiectul numărul trei privind aprobarea rectificării bugetului general centralizat al 
subdiviziuni administrativ-teritoriale a Sectorului 1. S-au înscris la cuvânt dna. Porumb și dl. Andrei 
Cristian. Cred că vreți să spuneți prezent, da?  
Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu (online): Eu, sunt prezent doamna președinte.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc. Doamna Porumb vă rog . 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Cu privire la acest proiect, grupul PNL are 
trei amendamente. Aș dori să-i rog pe colegii mei să le introducă în sistem și o să le dau citire. Primul 
amendament..... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Trei amendamente, da? 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Da, da trei amendamente. Primul 
amendament se referă ținând cont și de proiectul pe care îl avem astăzi pe ordinea de zi cu privire la 
creșe, ținând cont de faptul că avem în ultimii ani o cerere din ce în ce mai mare a solicitărilor pentru 
înscrierea la creșele de stat din Sectorul 1 ținând cont de faptul că în acest mandat nu s-a construit nici 
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măcar o creșă, facem un amendament în speranța că vor fi demarate construcții cu privire la cu privire 
la creșe, că vor fi identificate terenuri. Pentru că avem buget, avem excedent bugetar și anul următor 
este necesar demararea unui astfel de proiect. 
Astfel, amendamentul face referire la alocarea sumei de 73.500 mii lei suma alocată pentru achiziție 
terenul pentru construirea de creșe, astfel: articolul doi, alineatul (1)-7 capitolul 65.02 învățământ sub 
capitolul 65.02.50 Alte cheltuieli în domeniul învățământului, se majorează secțiunea de dezvoltare cu 
suma de 73.500mii lei devenind 155.213mii lei pentru achiziție terenul pentru construire creșe.  
Art.2 alin. (1)-2 capitolul 51 Autorități executive secțiunea de funcționare se diminuează cu suma de 
5000 mii lei.  
Articolul doi, aliniat (1)-9 Capitolul 67.02.05.03 Întreținere grădini publice, parcuri ADP se 
diminuează secțiunea de funcționare cu suma de 40.000 mii lei, iar articol articolul doi, aliniat (1)-13 
Capitol 84.02 Străzi ADP se diminuează secțiunea de funcționare cu suma de 8500mii lei, iar articolul 
doi, aliniat (1)-13 Transporturi Sector 1 se diminuează secțiunea cu suma de 20.000mii lei acesta este 
primul amendament, le-aș da citire tuturor și apoi să le votăm.  
Amendamentul numărul doi sunt sume alocate unităților de învățământ astfel: articolul doi, alineatul 
(1)-7 Capitolul 65.02 Învățământ se majorează secțiunea de funcționare cu suma de 500mii lei pentru 
Școala Petre Ispirescu suma de 250mii lei, Colegiul Tehnic Media 250mii lei și se majorează secțiunea 
de dezvoltare cu suma de 500mii lei pentru,Școala Petre Ispirescu 250mii  lei, Colegiu Tehnic Media 
suma de 250mii lei, suma va fi disponibilizată din capitolul 84.02 Transporturi, străzi ADP 1000 mii 
lei.  
Cel de-al 3-lea amendament face referire la alocarea sumei de 500mii lei către ambulatorul Spitalului 
Clinic de Urgență pentru Copii Grigore Alexandrescu în vederea finalizării dotării cu aparatură 
medicală modernă. Astfel articolul doi, aliniat (1)-8 capitolul 66.02, ca sub-capitol 66.02.06.01 Spitale 
generale se modifică prin majorarea secțiunii de dezvoltare cu suma de 500mii lei. Suma va fi 
disponibilizată din capitolul 84.02 Transporturi străzi ADP din secțiunea de funcționare. Mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc.  
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Dna. Porumb, vă rugăm să ne 
prezentați cele trei amendamente susținute în vederea înregistrării și transmiterii pe circuit și de 
asemenea, fac un anunț având în vedere lipsa avizatorilor la acest moment, o să solicit reexaminare a 
proiectului în temeiul articolul 139, alineatul 12.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Rog colegii de la tehnic să introducă amendamentele 
formulate în timpul ședinței de către dna. Ramona Porumb, ca să le putem supune aprobării 
dumneavoastră. Totodată, voiam să vă reamintesc că este vorba de creșe și grădinițe și o să vă dau 
citire, stimați colegi, la un scurt text din strategia de dezvoltare durabilă a Sectorului 1 pe domeniul 
strategic educație și cercetare, prin care s-a stabilit ca obiectiv extinderea și consolidarea sistemului de 
îngrijire și educație timpurie servicii de tip creșă la nivelul Sectorului 1. Pentru justificarea 
obiectivului, România înregistrează unul dintre cele mai scăzute niveluri ale cuprinderii copiilor cu 
vârsta până în 3 ani în facilități de creștere și îngrijire, unul dintre principalele motive reprezintă 
inadecvarea facilităților de îngrijire și educația a copiilor preșcolari în România, în special numărul 
mic de creșe raportat la nevoile populației. 
În Sectorul 1 al municipiului București există 5 creșe publice, iar numărul celor private este dificil de 
estimat datorită unor ambiguități legislative în ceea ce privește regimul de funcționare a acestora. 
Colegii de la tehnic vă rog, între timp, introduceți cele trei amendamente. Așa cum a spus și dna. 
viceprimar, absența unor facilități de creștere și îngrijire a copiilor are un impact direct și negativ 
asupra participării femeilor pe piața muncii, în special prin plasarea îngrijirii în sfera privată sau 
informală și menținerea rolurilor de gen tradiționale. Rata scăzută a îngrijirii formale a copiilor, în 
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special a celor antepreșcolari, conduce la menținerea pe piața muncii a decalajelor de gen privind 
ocuparea și promovarea, precum și conduce la venituri mai reduse pentru femeile cu copiii pe tot 
parcursul vieții. 
Strategia națională privind promovarea egalității de șanse între femei și bărbați și prevenirea și 
combatere a violenței domestice pentru perioada 2018-2021 include ca obiectiv specific îmbunătățire 
a nivelului de acoperire al îngrijirii formale antepreșcolară. Este important de notat faptul că absența 
creștelor creșelor are un impact negativ mai pronunțat asupra categoriilor deja vulnerabile ale 
populației și în special asupra femeilor aflate în risc de sărăcie și excluziune socială. Un studiu recent 
arată că în România, motivele financiare reprezintă cel mai invocat argument pentru a neaccesarea 
serviciilor formale de îngrijire a copiilor antepreșcolari. Măsura propusă aici vizează consolidarea și 
extinderea serviciilor furnizate de către DGASPC, datorită faptului că aceste centre oferă servicii 
integrate de tipul activități de sprijin, consiliere, educare pentru părinți sau reprezentanți legali și toate 
centrele menționate mai sus oferă substanțial mai multe locuri decât nevoia înregistrată, lucru 
evidențiat și de listele de așteptare pentru obținerea unui loc la aceste centre. 
Ca plan de acțiune pe termen scurt orizont 2024 sunt următoarele trei obiective extinderea serviciilor 
de tip centru de zi sau creșă pentru copii din medii defavorizate, extinderea criteriilor de eligibilitate 
pentru a cuprinde și alte categorii de copii și garantarea accesului băieților și fetelor la îngrijire și 
educație timpurie. Așadar, datoria noastră, ca organ legislativ și este să sprijinim și să oferim aceste 
spații, iar datoria executivului este să le pună în funcțiune pentru că, așa cum a spus și dna. Porumb, 
de 3 ani nu s-a mai construit nicio creșă în sector. Așadar, stimați colegi, vă supun aprobării primul 
amendament formulat de grupul PNL vă rog să vă exprimați votul pentru construirea de noi creșe și 
grădinițe în Sectorul 1.  
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Porumb avem rugămintea 
ne prezentați amendamentele în vederea înregistrări lor în mod oficial. Mulțumim. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog să vă exprimați votul pe primul amendament 
doamna Porumb să vă exprimați votul domnul Șerban, doamna Iacob, domnul Dinu, doamna 
Grigorescu, domnul Nicolaescu, doamna Sorete 15 voturi pentru, 7 abțineri, 4 voturi împotrivă. Primul 
amendament a fost aprobat.  
 

AMNDAMENTUL NR. 1 FORMULAT DE DOAMNA RAMONA PORUMB  

LA PROIECTUL K2-274/07.12.2023 

A FOST APROBAT CU 15 VOTURI PENTRU, 7 ABȚINERE ȘI 4 VOTURI ÎMPOTRIVĂ 

26 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 
 
O să vă supun aprobării al 2-lea amendament formulat de dna. de grupul PNL. Vă rog să vă exprimați 
votul pentru al 2-lea amendament până îi exprimați votul. Vreau să formulez și o o interpelare și să se 
răspundă în scris către toți consilierii locali, ce se întâmplă cu școala și grădinița din cartierul Green 
Field? În ce stadiu se află proiectul în acest moment, Decembrie 2023? Și solicit secretariatului să 
transmită răspunsul tuturor consilierilor locali. Domnul Podaru, vă rog să vă exprimați votul domnul 
Drăgușin, doamna Iacob, domnul Ned, domnul Oianu vă rog. 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc, mulțumesc Eu doar voiam așa, dacă tot așteptăm să 
vorbim de tragi-comedia din Primăria Sectorului 1, văd acum imagini din..... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domn’ Oianu vă rog, Haideți să închid votul de clipă 
cu 15 voturi pentru, 8 abțineri, 3 împotrivă.  
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AMNDAMENTUL NR. 2 FORMULAT DE DOAMNA RAMONA PORUMB  

LA PROIECTUL K2-274/07.12.2023 

A FOST APROBAT CU 15 VOTURI PENTRU, 8 ABȚINERE ȘI 3 VOTURI ÎMPOTRIVĂ 

26 de consilieri locali prezenți  în momentul votului din 27 de consilieri locali 
 

O să vă supun aprobării cât vorbește dl. Oianu și amendamentul numărul trei și apoi propunerea de 
reexaminare. Vă rog să vă exprimați votul pe Amendamentul numărul trei formulat de grupul PNL. 
Aveți cuvântul, Domn’ Oianu! 
Domnul Adrian-Viorel Oianu: Mulțumesc deci nu o să fiu foarte scurt pentru toți cetățenii care ne 
aud și oamenii care ne urmăresc aici. O altă, o altă, nu știu, nici nu știu, nu mai știu cum s-o numesc. 
O inițiativă a doamnei primare extraordinare, ca să folosească așa în ghilimele, cu ghilimele de rigoare 
Ponei la scoși prin sector la în locurile de joacă pentru copii. Văd o poză din Aviației în care am o masă 
de ping-pong, un pom de iarnă, o căsuță de pentru copii să se joace și un ponei. Înțeleg că poneii ăștia 
sunt foarte scumpi și acum umblă prin sector. Dna. primar iar a lovit în al III-lea an vine cu lucruri 
ridicole. Nu mai intru în amănunte legat de ce se întâmplă în Piața Amzei, unde afară-i vopsit gardul 
și înăuntru e ”poneiul”, că nu mai pot să-i zic ”leopard”. Să nu mai afișe despre ce facem noi sărbători 
pe lista cum se numește, locurilor importante de vizitat. Deste trecut în Piața Amzei, piața e flori, care 
e acolo și doamna Primar n-a făcut nimic pentru piața de flori. La fel este trecut și piața de zarzavaturi, 
care la fel e acolo și doamna primar n-a făcut nimic pentru ea. E trecut pe lista locațiilor de interes 
pentru sărbătorile astea. Nivelul de ridicol, de ipocrizie a atins un un maxim de data aceasta. Și vă rog 
frumos dacă vreți să vedeți în Aviației, la locul de joacă, lângă piață, unde piața e un dezastru, un 
dezastru de mizerie și lipsă de orice interes pentru a avea un loc civilizat pentru piața din Aviație. 
Acum aveți ponei în parc! Nu vreau să vă zic suma, da am auzit ceva care sună cu 80.000! 80.000 
pentru ponei în Sectorul 1. Aici am ajuns cu acest primar. Situația este ridicolă, să sperăm că anul viitor 
se închide. Mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc haideți totuși să-și vă exprimați votul. 
dl. Iordan, dna. Grigorescu, dl. Podaru, dl. Jurubiță, dl. Dinu, dna. Soretere, dna. Iacob vă rog să vă 
exprimați votul dl. Podaru vă rog să vă exprimați votul pe amendament. Avem 15 voturi pentru, 9 
abțineri, 3 voturi împotrivă. Amendamentul a fost aprobat.  
 

AMNDAMENTUL NR. 3 FORMULAT DE DOAMNA RAMONA PORUMB  

LA PROIECTUL K2-274/07.12.2023 

A FOST APROBAT CU 15 VOTURI PENTRU, 9 ABȚINERE ȘI 3 VOTURI ÎMPOTRIVĂ 

27 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 
Au mai solicitat cuvântul dl. Daniel Ciuncu și dl. Tudose, vă rog scurt. Între timp vă supun aprobării 
dvs. votului dvs. și pro propunerea doamnei secretar general de reexaminare a acestui proiect. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu (online): Mulțumesc frumos dna. președinte o să fiu și eu scurt, 
dl. Tudose, dacă puteți să opriți microfonul să să ne și vedem și eu. Eram curios de de proiectul școlii 
și gredițe din Green Field. Am văzut pe site-ul primăriei că pe 30 octombrie primarul a sau viceprimarul 
de fapt a semnat documentația pentru autorizația de construire pentru acel complex. Adică la 2 ani și 
după prima aprobare în Consiliul Local se pare că s-a semnat o autorizație de construire. Sau de fapt 
planșele pentru autorizație, nu autorizația în sine nu o văd acolo, pusă online. Deci i-a luat 2 ani și 
șapte luni să facă o licitație. Nu știm iarăși dacă licitația este încheiată sau nu. Presupunem că este, 
dacă tot s-a dus la pasul de autorizare.  
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Dar e în continuare o demonstrație a eșecului administrativ al primarului degeaba, al acestei dezamăgiri 
generalizate numită Clotilde Armand. Și în același timp și eu vreau să pun o întrebare dna. secretar 
general către primar de ce refuză terminare proiectului pentru copiii cu sindrom down de la 
Mavrogheni? De ce refuză să facă plata legală pentru proiectul cu pompă de căldură? Pe care chiar 
dânsa, primarul Sectorului 1, l-a obligat pe părintele de acolo să-l facă. Adică să-l facă toată încălzirea 
și răcirea acelui complex printr-un sistem regenerabil, printr-o pompă de căldură.  
Părintele și parohia s-au dus și au luat toate autorizațiile necesare de la Primăria Capitalei, de la 
ministere ș.a.m.d. pentru modificarea proiectului. Au modificat proiectul, acum au construcția 
terminată și așteaptă să instaleze pompele de căldură, iar primarul Clotilde Armand, de niște luni de 
zile, pur și simplu refuză să-și pună în aplicare cerința. Mi se pare pur și simplu absurd. În același fel, 
primarul Armand șantajează la propriu Biserica Ortodoxă Română prin blocarea protocolului, de 
exemplu, cu Sfânta Maria, Herăstrău. Biserică are stă să cadă la propriu și vedem că i-a trecut proiectul 
pentru Biserica Catolică. Dumneaei, restul proiectelor pentru alte culte, nu doar Biserica Ortodoxă 
Română, pentru toate cultele nu le aduce în fața Consiliului Local, iar noi, consilierii locali PNL, am 
spus foarte clar, pentru că este și aici părintele de la de la Cașin, să vină cu toate în fața Consiliului 
Local și ne vom vota fără nicio problemă. Faptul că încearcă să creeze această râcă sau că încearcă să 
aibă discuții cu prelați, înalți prelați de bisericii mi se pare cu totul și cu totul ne la locul său. Și repet, 
ea cere niște lucruri, ea promite că le face, primește ceva în schimb și după aceea nu mai face nimic. 
Acesta este tipologia lui Clotilde Armand. În scris, verbal, cum vreți, ea promite totul, dar niciodată 
nu se ține de cuvânt. Și asta trebuie să înțeleagă locuitorii Sectorului 1, ea va bloca orice proiect bun 
pentru cetățenii Sectorului 1, ultra necesar. Vorbim de primul centru integrat pentru copii cu Sindrom 
Down și părinților din țara asta, iar ea îl blochează intenționat. Așa că întrebarea mea, dna. secretar, 
repet către dna. primar de ce blochează acest proiect când va da drumul la plățile legale? Repet, toate 
autorizațiile sunt în ordine. Parohia a făcut fix ce a cerut primarul prin implementarea unui proiect cu 
pompe de căldură. Și, repet, fiind o clădire nouă, este un proiect bun energie regenerabilă în clădiri 
noi, bine izolate. Este un proiect foarte bun pentru Sectorul 1 și nu înțeleg de ce-l blochează? 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: A fost luată ca și interpelare, domnule 
consilier Ciungu, urmează să primiți răspunsul înscris în termenul legal de 10 zile lucrătoare. 
Mulțumim. 
Domnul Cristian-Adrian Tudose : Bună ziua, dna. Regi aș dori să mă adresez în primul rând 
domnului consilier Oianu. Ați făcut o afirmație că într-un an se închide. A cine vă referiți? Că nu, nu, 
nu, nu aveam. Aveam un dubiu și vroiam să știu dacă precizați mai clar că poate poate aveți, poate 
aveți informații pe care na, ni le aduceți și nouă de de sărbători Da, mă rog să dea Dumnezeu într-un 
an, într-un an să se închidă tot, tot ceea ce gândim. Așa, revenind la lucruri mai serioase, incompetența, 
administrația Armand a dus lifturile într-o situație de derizoriu. În momentul ăsta a invitat a 2-a oară 
patruzeci de asociați. Înțeleg la pod, că acolo este locașu de conferințe unde consilierii nu au ce căuta. 
ca să le povestească, mă rog, povești. Problema este că doresc să se consemneze acest lucru și e bine 
ca toți locuitorii Sectorului 1 să cunoască. Există în acest moment la nivelul Sectorului 1, 10 locații. 
Atenție! 10 locații, unde aceste ascensoare au fost implementate în mandatul trecut, în 2020 pe banii 
primăriei 10 locații în care președinții de asociații și administratorii și cetățenii din acele locații și-au 
declarat mulțumirea faptului că aceste lifturi funcționează. Faptul că aceste lifturi au fost schimbate și 
modernizate rog mai amintă un pic da OK. Mai ales faptul că acest proiect a făcut pe banii Primăriei 
Sectorului 1 nu conține normal să fie induși în eroare asociațiile de proprietari și cetățenii ca să 
plătească și ulterior să rămână și păgubiți. Mulțumesc 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc doamna Miloș vă rog  
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Doamna Iuliana Dorina Miloș Olteanu: Bună ziua, îmi cer scuze. Am avut o problemă tehnică. Să 
se consemneze că votul meu este împotrivă. Vă rog, mă tot deloghează cred că este o problemă tehnică 
și aș dori să se consemneze acest lucru. Votul este împotrivă. Mulțumesc . .  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Drăgușin, nu votați? Dna. Iacob? Dl. Drăgușin? 
O să opresc votul. Și avem 11 pentru, 5 abțineri, 10 împotrivă. Dar dna. Miloș a zis că a votat împotrivă. 
Deci 11 împotrivă, 5 abțineri, 10 pentru -  propunerea de reexaminare nu a fost aprobată.  

 
PROPUNEREA DE REEXAMINARE  A PROIECTULUI DE HOTĂRÂRE (K2-274/08.12.2023) 

A FOST RESPINSĂ  CU 10 VOTURI PENTRU, 5 ABȚINERI ȘI 11 ÎMPOTRIVĂ 

26 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 
Trecem la următorul proiect de pe ordinea de zi. Proiectul în integralitate, mă iertați. Proiectul nr.3, 
rectificarea bugetară în integralitate. Proiectul nr. 3 privind aprobarea rectificării, cu amendamentele 
incluse. Vă rog să vă exprimați votul pentru rectificare. Vă rog să vă exprimați votul dl. Ned, dl. Ozata. 
Domnul Ozata? Nu este în acest moment. Avem 15 voturi pentru, 7 abțineri, 4 împotrivă. Proiectul a 
fost aprobat.  

 
HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA RECTIFICĂRII BUGETULUI GENERAL 

CENTRALIZAT AL SUBDIVIZIUNII ADMINISTRATIV-TERITORIALE SECTORUL 1 AL 

MUNICIPIULUI BUCUREȘTI PE ANUL 2023 

A FOST APROBATĂ CU 15 VOTURI PENTRU, 7 ABȚINERI ȘI 4 ÎMPOTRIVĂ 

26 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali aleși 
 

Trecem la proiectul nr.5 de pe ordinea de zi privind... mă iertați, mă iertați, mă iertați, am greșit. Am 
greșit. Proiectul nr.5. Dna. Porumb, dl. Țâră și dl. Nicolae Gheorghe. Cred, nu văd aici. Dna. Porumb, 
vă rog. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Amendamentul pe care îl avem la acest 
proiect are legătură cu amendamentul pe care l-am avut la rectificare. Am alocat la rectificare 73 de 
milioane de lei pentru construirea de noi creșe în Sector, pentru identificarea de noi terenuri și în special 
în zona centrală. Luăm de exemplu chiar acest cartier din preajma primăriei. Nu are nici o creșă de stat 
și exemplele pot continua și în Aviației, Dorobanți. Dacă mergem mai departe și în celelalte cartiere 
aflate mai la marginea Sectorului, Chitila, Pajura, Sisești. Este nevoie de noi locuri de creșe. Ne dorim 
construirea a peste 1000 de în creșele de stat și în acest sens considerăm că nu este oportun un proiect 
prin care ne apucăm așa să dăm din bugetul primăriei, sub o formă mascată, diverse ajutoare, ca să nu 
zic că ne ducem iar în tema unei mite electorale. Dna. Primar, vă rugăm să rețineți ceea ce își dorește 
Consiliul Local și ceea ce își doresc și cetățenii Sectorului 1. Nu vor ajutoare punctuale, vor să nu mai 
fie pe liste suplimentare atunci când își înscriu copiii la creșele din Sector, ci vor să aibe în apropierea 
locuinței cât mai multe locuri atât la creșe cât și la grădiniță ca să poată merge liniștit la serviciu și să 
nu fie nevoit să plătească în privat. Astfel, grupul PNL are următorul amendament: titlul proiectului se 
modifică după cum urmează - hotărâre privind împuternicirea Primarului Sectorului 1 al Municipiului 
București în vederea achiziției serviciilor de prefezabilitate pentru realizarea obiectivului de investiție 
de construire de unități de învățământ timpuriu, antepreșcolar și preșcolar în administrarea Sectorului 
1 al Municipiului București. Baza legală din preambulul proiectului de hotărâre se suplimentează cu 
următoarele prevederi: legea 98/2016, legea 273/2006, OUG 57/2019, hotărârea nr. 907/2016. Art.1) 
se modifică și va avea următorul cuprins: se împuternicește Primarul Sectorului 1 al Municipiului 
București în vederea achiziției serviciilor de prefezabilitate pentru realizarea obiectivului de investiție 
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de construire de unități de învățământ timpuriu ante-preșcolar și preșcolar cu o capacitate de 1000 de 
locuri, în administrarea Sectorului 1 al Municipiului București.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, mulțumesc. În continuare dl. Dinu. Vă rog să 
introduceți colegii de la tehnic amendamentul. Dl. Dinu, dl. Țâră, dna. Regalia. Imediat, vă rog. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da, mulțumesc. Voiam doar să vă zic că este vorba românească 
care spune că ulciorul nu merge de multe ori la apă. Se pare că ulciorul doamnei primar începe să se 
crape în tot mai multe locuri. Oare cum se simte un Primar care după 3 ani de mandat vine în fața 
consiliului cu un proiect în care scrie negru pe alb că nu sunt suficiente locuri pentru copii în creșele 
și grădinițele din Sectorul 1 și  propune să dăm bani către părinți ca să poată să îi ducă la privat. Adică 
tu, ca primar, după 3 ani de mandat în care ai promis să vii cu schimbare, în care te-ai luptat cu tot ce 
ai putut, nu ai reușit să construiești măcar o creșă. Mai mult decât atât, Sectorul 1 avem grădinițe 
RODACIE 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Trebuia să introduceți amendamentul prima dată.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Un proiect de succes implementat de primarul Chiliman care 
continuă și astăzi. Deci aveam modelul, puteam foarte ușor până acum să avem măcar 1000 de locuri 
construită de dna. Armand. Dar surpriză, dna. Armand vine și spune haideți că am găsit o soluție rapidă. 
Dau niște bani, nu știu cum, nu știu exact cum se vor cheltui acești bani, doar că îi dau ca să-mi ascund 
eu nerușinarea, mă rog, rușinea de a nu fi construit niciun fel de creșă. Ceea ce este trist pentru un 
primar care a venit cu un așa elan. Cum vă spuneam, ulciorul nu merge de multe ori la apă. În această 
lună am avut foarte multe exemple despre cum doamna Armand își dovedește incompetența și 
ineficiența ca primar. Doar o să vă reamintesc câteva. Instanța o pune pe dna. Armand să de-a drumul 
la proiectele propuse de PNL pe care le blochează de 3 ani de zile. Al 2-lea este cel cu lifturile în care 
dna. Armand minte cetățenii că nu are altă soluție și vrea să dea un fel de mită electorală fără să se uite 
la implicații. Acei bani dacă ajung la asociații, asociațiile trebuie să-i cheltuie într-un mod transparent, 
trebuie făcute caiete de sarcini, să fie mai multe oferte puse la dosar și evident se aplică controlul Curții 
de Conturi.  Deci dna. Armand vrea să au să complice și mai tare viața asociațiilor. Ce vă pot spune 
este că noi dorim și am cerut de atunci să vină cu un proiect prin care să acceseze fonduri europene și 
Primăria să se ocupe, să refacă lista cu lifturile care sunt necesare de a fi schimbate și să de-a drumul 
la proiect. Ei bine, au trecut 3 săptămâni și dna. Armand nu a venit cu niciun proiect și mai mult, 
continuă să mintă președinții de asociație că cineva îi blochează. Nu, doamna Armand, singurul om 
care blogheză în Primărie și care face rău sunteți dumneavoastră. Am dat exemplu în ultimele 5 min 
de trei proiecte vitale pentru Sector pe care dna. Armand  le blochează. Sper, cum a spus și colegul 
meu Oianu, să se termine o dată această dramă a Sectorului 1 și să reușim să și facem ceva pentru 
oameni și pentru sector. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, mulțumesc. O să vă supun aprobării 
amendamentul formulat de grupul PNL și PSD. Imediat dl. Țîră, cât timp vă exprimați votul pe acest 
amendament. Dl. Țîră și doamna Regalia, imediat. Domnul Țîră, aveți cuvântul.  
Domnul Daniel Țîră: Da, muțumesc. Doamnă Președinte, formulez următoarea interpelare. Vă 
solicit... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Doamna Regalia, vă rog un pic de liniște. Domnul 
Țîră. 
Domnul Daniel Țîră: Formulez următoarea... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Un pic de răbdare, spuneți domnul Țîră.  
Domnul Daniel Țîră: Deci formulez următoarea interpelare -  vă solicit să ne transmiteți în scris câte 
deplasări a făcut primarul Armand în ultimii 2 ani în afara României, unde s-a deplasat, în ce perioadă 
și care au fost cheltuielile decontate din bugetul local? Și a doua întrebare, având în vedere că dna. 
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Primar lipsește de mai bine de un an și jumate, noi, consilieri locali, nu putem să ne adresăm cu întrebări 
către dânsa, de aceea vreau să adresez o întrebare domnului Viceprimar referitor la banii alocați celor 
patru spitale. Dacă au ajuns acești bani la spitale. Știți destul de clar că aceste spitale au nevoie de bani. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Doamna Regalia, dar între timp vă rog 
să vă exprimați votul pe amendamentul formular de doamna Ramona Porumb, să vă exprimați votul 
pe amendament și aveți cuvântul doamna Regalia. Vă rog.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Mă auziți? Bună ziua. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, vă auzim.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Sunt niște probleme. Da, în legătură cu toate 
interpelările mele de-a lungul celor 3 ani, aș vrea să fac o sinteză. Vreau să știu care-i stadiu negocierii 
clădirii pentru Colegiul Mircea cel Bătrân, ce s-a întâmplat cu banii pe care noi i-am bugetat pentru 
cumpărarea Colegiului. Vreau să știu care este stadiul negocierii pentru terenul de sport de la școala 
183. Vreau să știu în legătură cu Școala 162, ce am mai făcut pentru dobândirea acelui mic teren din 
curtea grădiniței care aparține vecinilor de alături. Vreau să vă spun că anul acesta vom avea o 
problemă în înscrierea copiilor la clasele pregătitoare, pentru că nu avem spațiu, iar legea educației 
apărută a redus numărul de copii, numărul de efective în clasă. Asta înseamnă că vom avea mai multe 
clase și este o problemă pentru noi. Anul trecut am avut, am avut o problemă mare în înscrierea copiilor 
în grădinițe, mai ales în zona de nord, unde nu avem grupe. De creșă ce să mai vorbim... Avem acele 
structuri, centre de zi, pentru că Primăria Sectorului 1 și avem două grupe de 20 de copii la creșele 
aparținând Ministerului Educației și atât. Ce vom face cu copiii? Gândiți-vă că am avut multe solicitări 
de înscriere și copiii au fost refuzați, deși locuiau în zona Sectorului 1. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi aici este treaba executivului. Primarul, din păcate, 
nu a făcut nimic. Mulțumesc.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Vă rog să mă iertați, dna. președinte, dar eu tot am 
întrebat, la unele mi s-a răspuns, la altele nu mi s-a răspuns. Și de asemenea vreau să vă spun ținând 
cont de faptul că există violență foarte mare în mediul social și în școli, ținând cont că școlile noastre 
nu au decât un punct de pază, adică un paznic, am rugat foarte tare ca Poliția Locală să desfășoare 
acțiuni în jurul școlilor și mi s-a răspuns că  ”o să”. Dar... și mai vreau să vă spun că unitățile școlare 
în ultimul timp au primit vizita doamnei Primar. Mă întreb de ce oare dna. Primar s-a adresat doar 
elevilor de 18 ani să le spună despre rolul Poliției Locale, de ce nu și elevilor de clasa a IX-a și de a V-
a și de a VII-a? Mi se pare foarte ciudat! Bine, înțeleg că au fost elemente strict legate de Poliția Locală. 
Vreau să vă spun că există un protocol al Inspectoratului Școlar cu privire la siguranța la siguranța în 
scoli. Și mai vreau să vă spun că există un serviciu al poliției care se ocupă de siguranța școlară și 
aceștia fac acțiuni în școli. De ce ar trebui să mai meargă și Poliția Locală, n-am înțeles. Vreau și eu 
un răspuns. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: În scris. Haideți să se trimită răspunsul în scris.  
Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Da. Nu uitați că nu este corect și nu este legal să 
deranjăm profesorii, elevii în timpul actului didactic. Nu avem voie nici noi, decât în calitate de 
inspectori în momentul în care inspectăm clasele pentru eventualul grad didactic sau alte acțiuni de 
inspecție în școli programate, aprobate de Consiliul de Administrație al Inspectoratului Școlar. Deci 
pun și eu o întrebare și pe mine m-au întrebat alții, de ce la clasa a XII-a și nu la alte clase? Vă 
mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Cam ilegal. Da. Vă mulțumesc. Doamna Regalia, vă 
rog închideți microfonul. Apare aici o propunere de reexaminare, deși nu a fost formulată.  
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: A fost formulată propunerea de 
reexaminare a acestui proiect de hotărâre, punctul 5 pe ordinea de zi, motiv pentru care solicit 
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supunerea acestei propuneri la vot înainte de votarea proiectului de hotărâre cu amendamentul integrat. 
Consider că amendamentul este profund ilegal, având în vedere prevederi art.139 alin.(2) și actele 
preparatorii care au stat la baza proiectului de hotărâre inițial, respectiv cel înscris la punctul 5 pe 
ordinea de zi. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, mulțumesc, o să o supunem aprobării, dar observ, 
stimați colegi de la tehnic, că această propunere, deși nu a fost formulată, a fost introdusă înaintea 
amendamentului și din cât e specificat în regulament, eu acord cuvântul tuturor. Nu înțeleg cum dna. 
Secretar are acces la microfon fără să-i dau accesul. Așadar, vă rog să fiți un pic atenți. O să supun 
acum aprobării propunerea de reexaminare formulată de dna. Secretar și e și microfonie în sală. Rog 
colegii de la tehnic să respecte totuși procedurile, să nu fie nevoie să mai atrag încă o dată atenția pe 
aceste aspecte. Vă rog să vă exprimați votul pentru propunerea formulată de dna. Secretar. Vă rog să 
vă exprimați votul dl. Șerban, dna. Cășvean, dna. Regalia și dl. Dinu. Exprimați-vă votul pentru 
propunerea doamnei Secretar de reexaminare a proiectului cu creșele. Avem 11 voturi pentru, 5 
abțineri, 10 împotrivă. Propunerea a fost respinsă. 
 

PROPUNEREA DE REXAMINARE A PROIECTULUI DE HOTĂRÂRE K2-227/20.10.2023 

 
A FOST RESPINSĂ  CU 11 VOTURI PENTRU, 5 ABȚINERI ȘI 10 ÎMPOTRIVĂ 

26 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Acum vă supun aprobării proiectul în integralitate. 
Proiectul nr.5 de pe ordinea de zi. Vă rog să votați proiectul în integralitate, să vă exprimați votul. Dl. 
Nicolaescu, dl. Șerban, dna. Halaț, dl. Vicol, dna. Regalia, dna. Grigorescu, dl. Podaru, dna. Iacob. 
Exprimați-vă votul vă rog din online pentru proiect în integralitate. Dl. Podaru, dna. Halaț și dl. Șerban, 
vă rog să vă exprimați votul. 15 voturi pentru, 5 abțineri, 5 împotrivă. Proiectul a fost aprobat.  
 

HOTĂRÂREA PRIVIND ACORDAREA UNUI AJUTOR FINANCIAR ÎN CUANTUM DE 1.000 
LEI, PENTRU PLATA SERVICIILOR EDUCAȚIONALE PRESTATE DE O UNITATE DE 

EDUCAȚIE TIMPURIE ANTEPREȘCOLARĂ DE TIP CREȘĂ PRIVATĂ PENTRU COPIII CU 
VÂRSTA CUPRINSĂ ÎNTRE 0-3 ANI, CU DOMICILIUL SAU REȘEDINȚA PE RAZA 

SECTORULUI 1, CARE SUNT ÎNSCRIȘI PE LISTA DE AȘTEPTARE  LA UNUL DINTRE 
CENTRELE DE ZI DE TIP CREȘĂ DIN SUBORDINEA DIRECȚIEI GENERALE DE 

ASISTENȚĂ SOCIALĂ ȘI PROTECȚIA COPILULUI SECTOR 1  
 

A FOST APROBATĂ CU 15 VOTURI PENTRU, 5 ABȚINERI ȘI 5 ÎMPOTRIVĂ 

25 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

Trecem la proiectul nr. 10 de pe ordinea de zi, așa cum a fost aprobat privind aprobarea documentației 
tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economice ai obiectivului de investiții ansamblu de 
locuințe sociale din Șoseaua Odăi, nr.3-5, Sector 1. Și avem o solicitare, dna. Porumb, vă rog. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Grupul PNL are la acest proiect un 
amendament vă rog să-i dați știre, ținând cont de de discuțiile pe care le-am avut și în trecut cu privire 
atât la modernizarea lifturilor, cât și la reabilitare, considerăm că această primărie are datoria față de 
cetățenii săi să acceseze fonduri europene, nu să se gândească să îi pună pe cetățeni să plătească în 
varianta în care are o altă opțiune. Nu putem băga dat asociațiile de proprietari în datorii. Nu este cinstit 
și onest să-i punem să plătească pe cei care încă nu și-au reabilitat blocurile să plătească o contribuție, 
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atâta timp cât Primăria are o opțiune, și anume să acceseze fonduri europene sau PNRR. Iar cu privire 
la locuințele sociale, așa cum dna. primar a venit la noi cu un proiect pentru locuințe NZeb pe care l-
am aprobat prin fonduri europene, propunem ca și acest proiect pentru locuințe sociale să fie făcut tot 
prin fonduri europene, prin PNRR, iar acolo unde liniile din PNRR nu ne permit să demarăm alte 
proiecte de investiții în sector, cu bugetul pe care îl are Primăria Sectorului 1, astfel: se completează 
baza legală din preambulul proiectului PHCL K2-212, după cum urmează cu planul național de 
redresare și reziliență, aprobat de Comisia Europeană la data de 27 septembrie și de către Consiliul 
Uniunii Europene la data de 28/10/2021, OUG124/2021, HG 209/2022, ghidul specific condiții de 
accesare a fondurilor europene articolul patru se modifică și va avea următorul cuprins se 
împuternicește Primarul Sectorului 1 al municipiului București să depună proiectul și cererea de 
finanțare obiectivului de investiții ansamblu de locuințe sociale din Șoseaua Odăi nr. 3-5 în cadrul 
planului național de redresare și reziliență sau din alte foruri europene nerambursabile. Finanțarea 
lucrărilor se va face exclusiv din fondurile programului național de redresare și reziliență sau din alte 
fonduri europene nerambursabile. Mulțumesc. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Vă rugăm să ne depuneți 
amendamentul și solicit reexaminarea și pentru acest proiect de hotărâre în baza art. 139, alin. (12). 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Ciungu vă rog între timp solicit colegilor să 
introducă amendamentul formulat și să trecem la vot. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Fix pe acest amendament dacă țineți minte din conferința de 
presă săptămâna trecută, noi am arătat că primarul Clotilde Armand, din 41 de proiecte de la Ministerul 
Dezvoltării pe PNR, unul singur a reușit să ajungă până la partea de semnare de contract de finanțare. 
Este chiar acesta din acest amendament, dar de un an de zile dânsa n-a mai venit cu proiectul în 
Consiliul Local. Așa că încă o dată Consiliu Local îi face treaba primarului și se asigură că prin fonduri 
europene se pot construi locuințe pentru tineri și locuințe sociale în Sectorul 1. Ne așteptăm să-și facă 
treaba la fel ca proiectul cu termoficare de la soare. Proiectul pilot în care i-am dat acum un an și o 
lună să facă pe două blocuri și n-a făcut nimic. Nici până astăzi, din păcate, nu avem mari speranțe, 
dar, repet, Consiliul Local și-a făcut treaba și a aprobat ceea ce trebuie făcut pentru a face aceste 
construcții din fonduri europene, pentru că există măcar această posibilitate măcar aici. Dacă la 
celelalte 40 de proiecte n-a fost în stare să răspundă la clarificări și le-a pierdut, la fel cum a făcut cu 
cele 700 de stații de încărcare electrice. Dacă țineți minte anul trecut, chiar acum un an de zile, pe 19 
decembrie, dacă-mi aduc bine aminte, se lăuda pe facebook dna. primar.  
Avem 700 de stații de încărcare pentru mașini electrice în Sectorul 1 prin fonduri uropene prin PNRR. 
Consiliul Local a adoptat, chiar scria pe pagina dumneaei de facebook acest lucru. Așa este Consiliul 
Local adoptat, din păcate. Din răspunsul de la AFM, primarul Sectorului 1 a pierdut proiectul, nu le-a 
răspuns la timp la clarificări, nu le-a răspuns cu totul, nu le-a dat certificate de urbanism, nu le-a dat 
date despre rețeaua electrică, nu le-a dat studii, nu le-a dat absolut nimic. Drept urmare, din păcate, 
acele 700 de stații de pe pentru încărcare electric mașinilor electrice nu se vor mai întâmpla în Sectorul 
1 iarăși din cauza lui Clotilde Armand. Trist! 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Da, mulțumesc. Este a 2-a oară când se întâmplă 
asta. Încă o dată văd o propunere de reexaminare, dar amendamentul făcut conform legii de consilierii 
locali nu apare ori opresc ședința, orice faceți. Deci în acest moment opresc ședința dacă nu respectați 
regulile de a introduce, așa cum a fost citit, amendamentul. De cine ascultați dvs., cine face presiune 
pe voi, colegii de la tehnic!? 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Prima oară se va vota 
amendamentul… ulterior propunerea de reexaminare. 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Doamna secretar în continuare vorbiți fără să vă dau 
cuvântul! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1:…ulterior propunerea de reexaminare 
...  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Solicit colegilor de la tehnic să facă conform 
regulamentului acest sistem electronic, doar președintele poate da cuvântul în sală.  
Vă supun aprobării amendamentul formulat de dna. Porumb. Dacă nu se respectă regulile, în acest 
moment suspendăm ședința și chemăm Prefectura? 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Eu nu sunt Consilier local, domnule 
consilier și veghez cu privire la respectarea legalității, motiv pentru care nu mă înscriu la cuvânt. 
Dispozițiile legale sunt foarte clare. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Tocmai de aceasta, dvs. vorbiți când vă adresează 
consilerii locali întrebări și doar pe …. legal. Vă rog închideții microfonul doamnei secretar, în acest 
moment!  Ba, da dna. secretar, vă rog să vă rezumați la atribuțiile dvs. Da, vă rog vot dl. Păiuși, dl. 
Chirvasă, dna. Iacob, suntem în ședință de consiliu. Vă rog închideți ușa….. 
Invitat (captura din sunet sală): Doar o secundă! Doamna primar ne-a chemat aici, pentru că astăzi 
se votează reabilitarea blocurilor. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Știți, suntem în ședință, în timpul votului!? Aveți 
răbdare, o să vă dau cuvântul imediat. Vă rog frumos să așteptați! 
Dna. Halaț, dl. Drăgușin, dna. Iacob, dna. Grigorescu vă rog să vă exprimați votul. Avem 15 voturi 
pentru, 6 abțineri,6 împotrivă. Amendamentul a fost aprobat! 
 

AMENDAMENTUL  FORMULAT DE DNA. RAMONA PORUMB 

LA PROIECTUL K2-040/08.02.2023 

A FOST APROBAT CU 15 VOTURI PENTRU, 6 ABȚINERI,6 ÎMPOTRIVĂ 

27 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 
 

O să vă supun aprobării proiectul în integralitate. Vă rog să vă exprimați votul pe proiectul numărul 
10 privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiții ansamblu de locuințe sociale din Șoseaua Odăi nr.3-5.Vă rog să vă exprimați 
votul! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Încă o dată fac mențiunea că am 
solicitat reexaminarea proiectului de hotărâre care nu a fost supusă votului….. motiv pentru….. 
voi……. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Da foarte bine, refuzați contrasemnarea. Dl. Tudose 
și dl. Ciungu imediat. Vă rog exprimați-vă votul pe acest proiect ca să închidem. 
Domnul Cristian-Adrian Tudose : În lipsa doamnei primar Armand, îl întreb pe dl. viceprimar Păiuși. 
Acum două ședințe s-a votat de către Consiliul Local darea în administrare a bazinului de înot către 
Primărie. S-au scos autorizațiile ISU și DSP de către primărie, în acest moment? Menționez că trebuiau 
scoase de un an și jumătate. Deci ați avut un an și jumătate și risipiți în continuare timp. Acum nu mai 
este vina Consiliului Local pentru faptul că bazinele nu sunt deschise, e bine să știe toți cetățenii. 
Doresc să știu dacă administratorul public Tudor Roșca și-a îndeplinit obligațiile pe care și le luase 
anul acesta în februarie, într-o săptămână scoate aceste autorizații. A trecut un an! Asta pe de o parte 
și către dna. secretar .... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Vă rog mergeți în sală, nu stați așa în picioare ..! 
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Domnul Cristian-Adrian Tudose : Către doamna secretar..... am o întrebare. Mai este sau nu mai 
este membru PSD? Asta e singura întrebare, mulțumesc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc Domnul Ciungu vă rog ... 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Ultima oară v-am solicitat…… 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu :Mulțumesc doamna președinte vă rog o chestie. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnul Ciungu vă rog ... , între timp permiteți-mi să 
opresc și votul și să anunț 15 voturi pentru, 6 abțineri, 5 împotrivă. Proiectul a fost aprobat. Vă rog, 
domnule Ciungu. 

 

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA DOCUMENTAȚIEI TEHNICO-ECONOMICE ȘI A 
INDICATORILOR TEHNICO-ECONOMICI AI OBIECTIVULUI DE INVESTIȚII 

„ANSAMBLUL DE LOCUINȚE SOCIALE DIN ȘOS. ODĂII NR. 3-5”, SECTORUL 1 

A FOST ADOPTATĂ CU 15 VOTURI PENTRU, 6ABȚINERI, 5ÎMPOTRIVĂ 

26 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 
 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Mulțumesc dna. președinte Eu nu înțeleg dna. secretar general 
în momentul în care spuneți că “predați lucrările ședinței, doamnei președinte”. De ce nu respectați 
ceea ce ați spus acolo și în codul administrativ, la fel și în regulament,”președintele de ședință”!? 

Puteți să cereți prin sistem cuvântul, doamnei președinte de ședință și dânsa bineînțeles, vi-l poate da. 
Nu înțeleg această nevoie de a sări peste procedură, chiar dvs. care trebuie să vă asigurați de respectarea 
procedurilor.  

Legat de proiectul pentru care presupun că au venit o serie de de cetățeni în sală, am mai spus și o mai 
spun, pe partea de termoficare de la soare, există proiect aprobat de Consiliul Local de un an și o lună 
pentru proiect pilot în care primarul să-și aleagă două blocuri și să facă pe ele să demonstreze chiar 
funcționează, pentru că din punctul nostru de vedere, pe clădirile vechi, cu izolația care există și soarele 
care nu prea este .Nu,  ca în poza de pe facebook a primarului care e din Barcelona, ne este neclar, iar 
studii de fezabilitate noi nu am primit. Drept urmare, noi nu știm pe clădirile acestea din Sector 1 dacă 
este sau nu fezabil un astfel un astfel de proiect. Pentru că costă enorm aceste sisteme inițial și nu știm 
la propriu dacă banii tuturor cetățenilor Sectorului 1 vor fi folosiți corect sau nu. Așa că i-am dat de un 
an și o lună posibilitatea să facă cu sistemul pe două blocuri alese de dânsa și n-a făcut nimic, absolut 
nimic. Deci e clar din punct nostru de vedere că nu face nimic acolo. Legat de a da bani asociațiilor, a 
le forța să-și facă împrumuturi, a le forța să plătească ele, că vor primi după aia banii, iarăși ni se pare 
o ilegalitate absurdă. Nu cred că-și asumă cineva din asociații așa ceva.... Și la fel cum a spus colegul 
meu Dinu Gheorghe..... 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da imediat , o să stăm la dicuții cu toți președinții 
care au venit aici...Imediat! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Permiteți-mi să vă spun, imediat.. cum a spus și colegul nostrum 
Dinu Gheorghe liderul de grup al consilierilor PNL, noi suntem de acord dacă vine să facă pe fonduri 
europene un astfel de proiect. Nu este normal să vină când există, Atenție! proiect aprobat de Consiliul 
Local în 2019, cu licitație care era în curs atunci blocată de Clotilde Armand. Persoana lui Clotilde 
Armand a luat și a semnat și a oprit licitația. Astăzi puteau să fie acele lifturi schimbate. Acum vine cu 
un proiect fără să revoce sau să abroge sau să ceară abrogarea hotărâri de consiliu din 2019, vine cu un 
proiect mult mai scump, în care obligă după aia asociațiile să își facă contracte de mentenanță cu 
companii mult mai scumpe.  
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Nu știm cum le-a ales și de ce și nu vrea să facă nici pe fonduri europene, nici pe PNNR, deși există 
bani alocați specific pe PNNR pentru acest lucru. Și repet, intră într-un subiect care este neclar pentru 
toată lumea din punct de vedere al banilor publici. Să dai tu 100 de milioane de euro asociațiilor care 
trebuie să facă licitații publice prin SEAP, pentru că nu ai voie să folosești banul public așa aiurea cum 
vrei tu și să le obligi să facă treaba asta. Nici nu au cum din punct de vedere legal. Eu nu știu cum, 
asociațiile de proprietari pot să facă licitații publice prin SEAP. Închid acum……. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc, dacă îmi permiteți, vă rog. Mai avem 
un proiect și după putem sta la dezbateri cu toți cetățenii care au venit în sală, dar primul înscris la 
cuvânt este dl. Gabriel Cazacu. Vă rog vă supun aprobării proiectul numărul 40 și vă rog aici sunt 
totuși niște reguli. Vă supun aprobării proiectul numărul 44 de pe ordinea de zi. Vă rog să vă exprimați 
votul, Doamnă, vă rog aveți un pic de răbdare. V-a chemat dna. Primar? Mergeți peste dna. Primar! 
Aveți răbdare o să dau cuvântul tuturor! Vă mulțumesc. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei 
numărul trei a hotărârii Consiliului Local numărul 240 privind aprobarea Reorganizării unor servicii 
sociale, organigramă, stat de funcții și regulament de organizare și funcționare a Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 1. Vă rog să vă exprimați votul. Cine va chemat? 

Doamnă, imediat vă dau cuvântul, vă rog aveți un pic de răbdare, stați acolo imediat vă dau cuvântul, 
vă rog suntem în procedură de vot. Bine, aveți răbdare suntem în procedură de vot. dl. Iordan, dl. 
Șerban, dl. Net, dna. Regalia, dl. Bodaru și dl. Drăgușin vă rog exprimați-vă votul. Avem 24 de voturi 
pentru. Proiectul a fost aprobat pe ordinea de zi.  

HOTĂRÂREA PRIVIND MODIFICAREA ANEXEI NUMĂRUL TREI A HOTĂRÂRII 
CONSILIULUI LOCAL NUMĂRUL 240 PRIVIND APROBAREA REORGANIZĂRII UNOR 

SERVICII SOCIALE, ORGANIGRAMĂ, STAT DE FUNCȚII ȘI REGULAMENT DE 
ORGANIZARE ȘI FUNCȚIONARE A DIRECȚIEI GENERALE DE ASISTENȚĂ SOCIALĂ ȘI 

PROTECȚIA COPILULUI SECTOR 1.  
A FOST ADOPTATĂ CU UNANIMITATE DE VOTURI PENTRU 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 
 

De fapt, au solicitat participarea la ședință dl. Gabriel Cazacu pentru cred că de la parohia, ca și dvs. 
nu știu cine sunteți. Probabil că primarul în stilul caracteristic v-a chemat ca să vă mintă. Nu e la 
invitația Consiliului Local, dar o să vă ascultăm pe fiecare în parte. Dl. Cazacu vă rog! Deci city 
managerul, administratorul public i-a invitat, păi să vină și dl. City manager și dna. Primar. Noi avem 
tot timpul la dispoziție să vină aici în sală și să avem dezbateri. Vă rog Părinte da mulțumesc. 

Domnul Gabriel Cazacu: Bine v-am găsit, La mulți ani! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Bună ziua , La mulți ani!  

Domnul Gabriel Cazacu: Sunt preotul Gabriel Cazacu, parohul Bisericii Cașin Am venit să vă 
mulțumesc frumos pentru ajutorul foarte important pe care ni le-ați acordat anul trecut am început o 
lucrare foarte importantă. Schimbăm acoperișul Bisericii Cașin. Am ajuns la 80% din această suprafață 
finalizată și avem nevoie de ajutorul dvs. să terminăm ceea ce am început. Ce am făcut foarte bine. 
Am venit să vă mulțumesc și să vă rog să continuăm un lucru foarte bine făcut. Și dacă în această 
perioadă ne place să ascultăm și să cântăm și noi. O ce veste minunată. Fac un apel la dvs. și vă rog 
dați-ne o veste bună oate bisericile din sector au nevoie de ajutor, sunt în faze diferite de execuție de 
lucrări. La noi plouă în biserică, acoperișul este desfăcut, a venit frigul, îngheață, i se strică și interiorul 
în interior. Am executat lucrări de mozaic unice în România, așa cum este și biserica noastră, unică în 
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București și în țară. Sunt convins că mulți veniți la sfânta noastră biserică și că ne cunoaștem. I vă 
mulțumim și vă sunt recunoscător și vă rog să nu se strice ceva ce am făcut cu mult suflet, cu multă 
dorință de a lăsa ceva bun după noi, valabil pentru mai multe generații. Upă plecarea noastră 
vremelnică și a dvs. și a noastră și a mea din aceste funcții. Vă mulțumesc Doamne ajută! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Doamne ajută! Sărut mâna, Părinte! Dl. Tudose, Dl. 
Dinu și dna. Porumb. 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Ținând cont de faptul că sunt în sală prezenți invitații doamnei 
primar cu care înțeleg ca discutat problema centralelor, aș dori să iau cuvântul după ce ascult punctul 
de vedere al cetățenilor invitat de dna. Primar, vă mulțumesc. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Dinu, vă rog. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Și eu la fel, haideți să auzim cetățenii să nu mai stea să 
aștepte dezbatere Consiliul Local. Ce le pot spune însă cetățenilor este că noi în ultima ședință în care 
dna. primar a supus corpului acordarea de jumătate de iar de dei, adică 100 de milioane de euro direct 
către asociați pentru a schimba rismile, noi am arătat că nu este legal, nu, nu există cazuri legale cu 
acest mod de acordare. Doi există niște probleme în modul în care acești para se pite de pe asociație și 
trei am spus public că noi purtăm orice fel de proiect care locuiește miturile atâta vreme cât dna. primar 
vine cu un punct foarte si cu pe ordinea de zi ție care nu puteri să apuce la fonduri europene cu PNRR 
pentru detitieizare de ge-vis în acest în acest linie de finanțare rambursabilă tipurile pot fi schimbate 
fără a fi o contribuție din partea puteti mărește domi deci noi vrem să găsim agripturile. S-au trecut 3 
săptămâni de atunci dna. primar nu a venit cu niciun fel de proiect și dl.city manager încă irosește 
timpul oamenilor și evident banii primăriei pentru este plătit pentru acest tip care vorbește cu alege, nu 
vine cu un proiect prin care să dăm o dată drumul la accesarea banilor nerambursabil și la crearea unei 
liste cu lifturile. Stadiul în care se află acum pentru a scurta timpul în cazul în care va obține fonduri 
europene și după aceasta vreau să aflu pe subiectul salubrității. Am o întrebare pentru dl  Gușu!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dna. Porumb.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Ca să închidem subiectul cu Biserica 
Cașin…! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dna.vă invit la microfon.... Cum vă numiți doamnă 
dvs.? Da, apăsați pe microfon, vă dau și dvs. cuvântul imediat! Dna. Porumb vă rog. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Părinte așa cum știți, Consiliul Local a 
susținut întotdeauna, atunci când au avut loc investiții în toate bisericile din sector care au solicitat 
acest lucru ca și urmare ați putut demara aceste lucrări. În prezent însă ne aflăm în mandatul unui 
primar care nu alege să fie un partener corect și egal pentru toate în bisericile pentru care Consiliul 
Local a votat aceste investiții și concret, așa cum bine știți, la Biserica Mavrogeni s-a demarat 
construirea unui centru pentru copiii cu sindrom down. Consiliul Local a votat, a bugetat și acum acel 
centru zace. Da, așteaptă să se continue lucrările și mai exact montarea unor instalații și a unor pompe 
de căldură. la solicitarea proiectului în acest sens a doamnei primar, însă, plățile nu au mai fost făcute 
de cred că vreo cinci luni, patru luni de zile. Nimeni de aici nu are vreo problemă, fie cu Biserica Cașin 
sau oricare lăcaș de cult. Ne dorim doar ca primarul să fie un partener corect pentru toate unitățile de 
cult și Mavrogheni și Cașin, și romano-catolică, și luterană, ș.a.m.d. Pentru că în aceeași ședință în 
care am votat Mavrogheni, am mai votat o biserică, Acolo s-au făcut plățile, aici nu ! Și doar din 
simplul motiv că acest proiect al Centrului pentru copiii cu Sindrom Down e un proiect pe care grupul 
PNL l-a susținut de la început, în momentul în care se va pune în aplicare hotărârea de Consiliu Local 
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votată de Consiliul Local, respectiv încheierea noului protocol cu Mavrogheni, realizarea plăților și 
demararea și altor proiecte ale unităților de de cult din Sectorul 1. De abia atunci dna. primar poate să 
vină mai departe cu alte noi proiecte, să le realizeze întâi pe acestea pe care Consiliul Local le-a votat 
și apoi mai departe discutăm și din păcate știu că vreți să faceți un lucru bun doar că decizia este în altă 
parte de data aceasta. 

Domnul Gabriel Cazacu: Vă mulțumesc, vă mulțumesc tuturor, firma a plecat, în biserică, plouă, 
schelele s-au luat, ne-au informat oficial că lucraarea s-a stopat și se surpă totul. E păcat de muncă, e 
păcat de bunăvoință, e păcat de toate procedurile administrative pe care le-ați amintit mai devreme și 
mulțumim domnului Daniel Constantin că le-a amintit. Deci am trecut prin toate furcile caudine ale 
sistemului de aici și de la noi și ne îngropăm acum într-o decizie care ar putea foarte clar astăzi să fie 
luată sau la ședința următoare, astfel încât fIrma, care a muncit un an fără să primească nimic să-și 
plătească muncitorii, pentru că vine crăciunul și ei au copiii acasă, astfel încât și noi să fim onorabili 
în fața credincioșilor, pe care eu vremelnic paroh al acestei biserici, îi reprezint și în fața dvs. pentru 
că promit să revin. Am auzit de pro, de propunerea cu creșele. Noi avem un teren în curtea bisericii și 
putem și noi să încercăm să facem o creșă în parteneriat cu dvs. dar n-o să mai facem niciodată absolut 
nimic în felul acesta 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Și vă înțeleg pe bună dreptate. 

Domnul Gabriel Cazacu: pentru că în acest moment firma ne somează pentru că noi avem un protocol 
valabil. Deci nu putem vorbi despre alte propuneri de colaborare atâta vreme cât ele sunt în vigoare. 
Nu e așa, dl. City Manager? Deci ele sunt în derulare în acest moment. Nu vă cer nimic pentru mine 
personal, vă cer pentru o biserică reprezentativă a țării. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Nici noi nu cerem nimic pentru noi 
personal, cerem finalizarea Centrului pentru copiii cu Sindrom Down. Nu știu dacă este un moment 
potrivit....  

Domnul Gabriel Cazacu: Am înțeles dar una este situația în care plouă și alta e situația în care trebuie 
să….. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Deacord! 

Domnul Gabriel Cazacu: ….Să vi cu niște metode tehnice inovatoare 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: M-aș fi bucurat ca la această ședință să fie 
prezentă și primarul Sectorului 1 să audă că acolo plouă, că firma a plecat, că nu mai sunt schele și că 
în partea cealaltă, la Mavrogheni, avem fix aceeași situație. Firma a plecat și acea lucrare stagnează. 
Ea trebuia deja să fie finalizată anul acesta, dar din cauza întârzierii plăților pe toată această perioadă 
nu facem decât să blocăm lucrări, să blocăm firme. Doamne ferește să stricăm o întreagă lucrare, să 
irosim banul public. Dacă dna. primar aude și se demarează toate aceste lucrări, cu siguranță toate 
proiectele vor continua mai departe. 

Domnul Gabriel Cazacu: …. Vă mulțumesc nu este prea târziu însă să dăm un semn de bunăvoință 
și să deblocăm măcar una din aceste situații, să arătăm consiliul că avem această bunăvoință acum, 
înaintea Crăciunului. Vă mulțumesc. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Mulțumim și noi. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da foarte bine că a venit și dl. manager. V-ați 
publicat dl. City manager, CV-ul? Da, în fine! Iordache Morandi, Georgescu Adrian Anton, Ninciu 
Ionuț, Popescu Cezarina Nicoleta, Este? Constantin.....? Murea Mirona, Petrescu probabil Ana Maria. 
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Doamna Ana Maria Petrescu: Da bună seara! În primul rând despre ce este vorba !? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Bună ziua! Aleea Someșul Rece, 27-23. Vorbiți în 
calitate de președinte, vă rog doamnă! 

Doamna Ana Maria Petrescu: Deci despre ce este vorba !? În principiu, termoizolarea blocului. Este 
un bloc din 1970, dat în folosință în 1972 și nici până în momentul de față nu a intrat în acel proiect. 
Vreau să aflăm…… 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: ...de reabilitare termică?  

Doamna Ana Maria Petrescu: Poftim ? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: ...de reabilitare termică?  

Doamna Ana Maria Petrescu: Da  exact! Reabilitare termică !? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: ...Păi ați întrebat la investiții? Dl. manager 
Dl.administrator public…!?    

Doamna Ana Maria Petrescu: Haideți să vă spun exact despre ce este vorba? De ce nu s-a votat nici 
proiectul respectiv. Deci nici proiectul respectiv, cel vechi, nici acesta? Deci nu se vrea să se reabiliteze 
blocurile, să zicem pe românește!?  Este blocul…. singurul bloc ….Blocuri, toate au același standard, 
același proiect. Este singurul bloc nereabilitat. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: ... Doamnă......stimată doamnă, noi nu avem de unde 
să știm de ce blocul dvs. nu a intrat..... 

Doamna Ana Maria Petrescu: Nici până în momentul de față.... 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: ... Doamnă când ați depus? 

Doamna Ana Maria Petrescu: De ce nu se votează în consiliu... 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: ... când ați depus?  Că este în vigoare programul de 
reabilitare termică a clădirilor, este și buget alocat! când ați depus solicitarea?  

Doamna Ana Maria Petrescu: Haideți să vă explic, vă spun eu.... 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: vă rog, spuneți-ne ferm! Când ați făcut solicitare și 
ce s-a întâmplat până acum.!? 

Doamna Ana Maria Petrescu: Se pare că Consiliul Local nu dorește să se voteze. Nici așa, nici așa! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: ... Doamnă Programul de reabilitare termică a 
imobilelor din Sectorul 1 este activ. Când ați depus solicitarea? 

Doamna Ana Maria Petrescu: Doamnă solicitarea, dosarul e făcut de foarte mult timp 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: De cât timp,doamnă? 

Doamna Ana Maria Petrescu: De foarte mult timp, vă spun eu sigur. Haideți să vă mai spun ceva la 
departamentul……. (inteligibil) 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:Aveți aici administratorul public, haideți să chemăm 
și directorul de la investiții să ne spună punctual ce se întâmplă cu imobilul dvs.  

Doamna Ana Maria Petrescu:. Haideți să vă spun eu punctual… Am depus zeci de cereri.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Haideți, dl. administrator! 
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Doamna Ana Maria Petrescu: N-i se răpunde peste termenul de 30 de  zile! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog d-ații răspuns! până acum. Ce ați făcut dl. 
administrator public? Ați fost în discuție cu oamenii ăștia și nu i-ați lămurit!? 

Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: I-am lămurit foarte 
bine. dna. președinte este vorba de programul local multianual care din anul 2017 nu mai există. 
Ultimul program a încetat în anul 2017. În anul 2022 am înaintat un program local multianual pentru 
aprobare în fața Consiliului Local, care s-a numit Termoficare de la Soare și a avut și alte obiective 
față de simpla anvelopare. A fost modificat prin amendament de către dvs. și nu a mai fost program 
ultiarnuar în urma amendamentului în anul 2022, mai târziu a mai supus o dată la vot tot un program 
local multianual, tot termoficare de la soare, am zis, care ne-ar fi permit demararea acestora investiții. 
Are exact la aceeași legătură mai departe, mai departe. În momentul de față, în momentul de față este 
pe ordinea de zi un program local multi-anual, așa cum cere Ordonanța 18 din 2009, care ar permite 
demararea reabilitării termice a acestor blocuri. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: În continuare mințiți cu nerușinare? 

Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: În lipsa unui vot 
pentru un astfel de program..... 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: În continuare mințiți cu nerușinare, veniți aici cu un 
tupeu nemărginit mințiți în continuare.... 

Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: .......nu se poate 
demara nicio achiziție. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: ......locuitorii Sectorului 1. Să știți, domnule city 
manager, că veți răspunde pentru toate faptele dvs. Dl. Mihai Melinte.  

Doamna Ana Maria Petrescu: Da, stați 2s, dar și Consiliul Local să răspundă, să spună exact da. …. 
așa care este răspunsul? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Remus Agatinei  

Doamna Ana Maria Petrescu: Este activ și……. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stimată doamnă, v-am solicitat să ne spuneți când 
ați depus dvs. dosarul ca președinte, ca președinte de bloc de imobil, când ați depus doamnă, dosarul? 

Doamna Ana Maria Petrescu: Haideți să vă explic, una la mână. Dosarul ……. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stimată doamnă, Ce să-mi explicați.? Spuneți-mi data 
exactă ? 

Doamna Ana Maria Petrescu: Pot să vă spun ceva? Președinte sunt din iulie. Am depus din iulie o 
grămadă de cereri. Știți ce am înțeles? Am întrebat dacă doresc mere și mi-au răspuns pere. Au evitat 
efectiv toate cele. Păi nu, stați 2s dar nu trebuie să dăm vina unul pe altul, pentru că dvs. domnii, toți 
sunt votați de către noi și dvs. trebuie să colaborați, nu să fim bisericuțe. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Întotdeauna, dar din păcate nu noi suntem 
Deliberativul, nu Executivul. Vorbesc mai tare ca să mă audă toată lumea.  

Doamna Ana Maria Petrescu: Sunt există legi. Există hotărâri ale Consiliului Local, nu se pun în 
aplicare. De ce? Păi de ce.? 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Inclusiv în această rectificare au fost mutați 3 
milioane de lei pentru reabilitări, inclusiv în această rectificare de astăzi, deci bugetul este alocat 
programul este în vigoare, sunt doar minciuni ce vă spun dumnealor aici? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Tudose, haideți, că vă dau pe rând cuvântul ca 
să se și înregistreze. Dl. Tudose, dna. Porumb, dl. Ciungu, dl. Dinu și dl. Drăgușin. Imediat și dna. 
Hagimă Denis.  
Doamna Hagimă Denis: Se poate să iau cuvântul acum că suntem pe aceeași speță.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog, dna. Hagimă Denis, rămâneți la microfon. 
Vă rog, aveți cuvântul.  
Doamna Hagimă Denis: Mulțumesc frumos. Suntem într-o situație a nopții în care văd că nu mai 
ieșim. În 2019 sau nu știu, în pandemie era, ne-a chemat dna. Primar, noi având în Brezoianu 51, 
contractul făcut din 2011. La momentul acela ni s-a cerut să anulăm contractele pentru că vezi Doamne, 
nu se poate face proiectare, nu știu ce. I-am spus foarte clar la acel moment că nu poate pentru că acele 
contracte din 2011 sunt trecute prin HCL, iar dna. dacă vrea să le anuleze nu are decât să le treacă și 
să ceară și să justifice de ce vrea să le anuleze prin hotărâre de Consiliu Local. Bineînțeles că din acel 
moment n-am mai fost contactată. Era normal și logic să nu fiu contactată. Am fost contactată acum 
să vin din nou în care foarte frumos ni s-a vorbit și spre stupefacția mea ni s-a vorbit de banii pe care 
îi dă către biserici, dar cred că D-zeu a vrut să fim astăzi aici și să mă uit cum banii nu prea se duc spre 
biserici, dânsa vrând la momentul ăsta să facem noi un parteneriat, asociațiile de proprietari, să facem 
un parteneriat cum are dânsa cu bisericile. Păi, stimați domni și stimate doamne, că nu v-am reținut 
numele... Tudor Roșca, D-zeu a vrut să fim astăzi aici. Păi, ați zis că vreți să mergeți pe asociațiile de 
proprietari cu aceleași parteneriate pe care le aveți cu biserica? Constat cu stupoare că dvs. nu dați 
banii către biserici. Constat cu stupoare, stimate domn, da... cum nu? Păi dl. tocmai s-a ridicat, a ieșit... 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Ce a cerut?  

Doamna Hagimă Denis: Mai înainte, dna. spune foarte clar... nu... mai înaintedoamna spune foarte 
clar că același lucru a fost similar la o altă biserică. Păi dvs. vreți să băgați asociațiile de proprietari în 
ce? În ce e? 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: În momentul de față... 
Doamna Hagimă Denis: Mi-ați cerut, ne-ați cerut să organizăm licitații, da, noi, ca asociații de 
proprietari. Suntem în noaptea minții, domnule! V-am zis și la etaj că suntem în noaptea minții. Cum 
pot eu, ca asociație de proprietari, să organizez licitație?  
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Nu v-am cerut lucrul 
ăsta. 
Doamna Hagimă Denis: Cum nu ne-ați cerut, domnule? Da, ăștia toți de aici... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Așa scrie în proiect. Doamna are dreptate. Așa 
ați...așa scrie în proiect. 
Doamna Hagimă Denis: Nu vă e rușine... 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Am zis că trebuie 
votat proiectul. Ascultați-mă puțin, mă ascultați puțin. V-am spus că aveți două variante. Ori mergeți 
pe programul multianual, dacă îl votează Consiliul Local, ori faceți dumneavoastră... 
Doamna Hagimă Denis: Consiliul Local zice că l-a votat.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Domnule City Manager, haideți să 
discutăm, să vă auzim și noi. Momentan aș vrea dacă doamna... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ați văzut cum minte cu nerușinare? Nici măcar nu 
recunoaște. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Știți ce mă bucur? Știți ce mă bucur?  
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Doamna Hagimă Denis: Primăria este o noțiune, da? Corect?  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Stimată doamnă... 
Doamna Hagimă Denis: Eu vin să te întreb pe dumneata... 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Stimată doamnă... 
Doamna Hagimă Denis: Eu trebuie să închei un contract cu cine? Cu sectorul 1? Atunci ieșiți afară, 
domnule. Eu nu pot să închei cu noțiunea de Sector 1. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Bravo, bravo! 
Doamna Hagimă Denis: Eu închei cu Primarul Clotilde, cu Gică, cu Dorică... 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Primarul semnează 
mandatat de către Consiliu în numele Sectorului 
Doamna Hagimă Denis: Consiliul Local mandatează Primarul pentru aberația asta? 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Stimată Doamnă, domnule City manager, 
domnule City manager, domnii din asociație v-au ascultat, haideți să... ce mă bucur din suflet este că 
în sfârșit locuitorii Sectorului 1 nu mai cred această poveste pe care le-a tot spus-o. Spuneați ce anume 
și unde vrea Primăria prin prezența, prin persoana doamnei Primar să vă ducă. Fie că vă convine, 
domnule City manager, ce vă spun sau nu, vreți să băgați asociațiile în datorii. Așa cum v-am spus și 
la lifturi, nu asociația, nu poate să strângă între 50 și 100.000 de euro să facă liftul. Și să-mi mai spuneți 
mie care-i firma aia care va accepta vreodată să monteze vreun lift, atâta timp cât asociația îi va spune 
știți, eu trebuie să primesc niște bani de la Primărie, că dvs. ați spus că nu asociația trebuie să strângă 
și... oameni buni, unde trăim?  Arătați mie firma aia și dacă există vreuna și o să vă rog să mă lăsați să 
termin. Știți care va fi firma aceea? Firma care va avea o înțelegere cu Primăria Sectorului 1? Știți ce 
nu poate accepta Consiliul Local vreodată? O sifonare a banului public sute de milioane de lei pentru 
că vreți să săriți peste licitație în Primărie. Nu vrem asta, iar oamenii ăștia de aici nu-i faceți complici 
la corupția pe care vreți să o faceți dvs. Unu la mână și n-am terminat. Doi. Ce vreți să faceți prin 
proiectul ăsta cu consolidare și reabilitare termică și să-i puneți să plătească 10% păi, vă spun eu, uitați-
vă la Sectorul 6, doar o secundă...  
Doamna Hagimă Denis: Vor să facem reabilitarea noi și că ne decontează... 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Uitați-vă la Sectorul 4, care au accesat 
prin PNRR milioane de euro ca să facă reabilitarea gratuit, așa cum am început primarul Chiliman 
proiectul acesta. Ce nu a acceptat Consiliul Local a fost următorul lucru să-i pună pe oameni să 
plătească contribuția, atâta timp cât Primăria asta cu sute de angajați avea posibilitatea să acceseze 
fonduri europene. De ce nu a votat, că aici ajungem, că le-ați spus probabil că nu a votat, este din acest 
motiv. Avem aici zeci de angajați care pot să acceseze fonduri europene, iar dvs. nu faceți decât să vă 
întoarceți la asociații și să le spuneți băi, oameni buni, faceți voi, faceți voi licitații, îndatorați-vă voi 
la bănci, achiziționați voi lifturi și reabilitați-vă blocul și nouă, dacă ne convine ulterior documentația 
pe care voi ați depus-o, vă dăm și banii. Și întrebarea mea este următoarea: și dacă nu?  N-ați băgat în 
datorii toate asociațiile de proprietari? De ce? Pentru că n-ați accesat 1 proiect pe PNRR. O să fim, nu 
știu, o să ne de-a ăștia la ziar că Primăria Sectorului 1 n-a fost în stare să acceseze un proiect pe fonduri 
europene. Avem adresă de la minister 48 de cereri ați făcut, doar un singur proiect aprobat și ăla D-
zeu știe pe unde e pentru că nu v-ați apucat de el. Lăsați-mă, că ați avut șansa în pod să le spuneți că 
aduceți cetățenilor, locuitorilor, cetățenilor Sectorului 1... îi duceți în podul primăriei, că parcă sala 
asta n-ar putea să fie pentru dumnealor.  
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Lăsați-mă....vreau să 
vă spun dumneavoastră... 
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Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Le-ați spus ce aveți de spus, acum lăsați-
ne pe noi să le spunem ce avem de spus. Pentru că nu faceți decât să mergeți prin Sector și să învinuiți 
Consiliul Local că nu votează.  
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Am 10 secunde să.... 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Ce să nu voteze? Că nu sunteți în stare să 
accesați fonduri europene și că-i puneți pe oamenii ăștia la plată?  Nu vom accepta niciodată un proiect 
atâta timp cât aveți o alternativă. Alternativa sunt fondurile europene. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Votați fondurile 
europene de pe ordinea de zi, atunci. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Fondurile europene, da. Astăzi v-am 
amendat pe fondurile europene. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Le aveți pe ordinea 
de zi, votați-le și pe alea. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Habar n-aveți. În continuare veniți aici nepregătit și 
mințiți cetățenii. În continuare veniți nepregătit. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Doamna Președinte, 
permiteți-mi să-i răspund doamnei Viceprimar, vă rog. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Noi nu mai acceptăm minciuna, domnule City 
manager, Roșca. Sunteți atât de incompetent, 1 singur proiect, cel mai mic proiect. Proiectele pe care 
le desfășurați acum pe fonduri europene sunt scrise de mine și de echipa mea. Să vă fie rușine de atâta 
incompetență. Vă rog să părăsiți sala în acest moment și să nu mai faceți scandal. Vă rog să părăsiți 
sala în acest moment. Mincinosule, ieși afară, ieși afară, mincinosule și incompetentu-le! Uite să se 
înregistreze, să se consemneze. Ieși afară incompetentule. Să fiți sănătos! Este declarație politică. 
Oamenii sunt aici, sunt convinși și dumnealor că i-ați mințit cu nerușinare. Îi mai băgați și la pușcărie 
acum? Dl. Dinu, vă rog, din online. 
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Da, mulțumesc. Deci, dl.City manager cred că mai departe ar trebui 
să fie angajat la USR Sectorul 1, nu la Primăria Sectorului 1. Primește bani, dar face politică din salariul 
de city manager. De ce vă zic asta? Mai devreme l-am auzit de la microfon că noi blocăm proiectul 
termoficare de la soare. Dimpotrivă, am votat anul trecut să se facă un proiect pilot cu trei blocuri. Ce 
credeți? De anul trecut din noiembrie, a trecut un an, nu au făcut nimic. Și acum tot domnul City 
manager vine cu acest tupeu să ne întrebe tot pe noi, când dăm drumul la proiect. Păi am dat drumul la 
proiect. Faceți trei, dovediți că sunt sustenabile, după aceea facem pe toate blocurile din Sectorul 1 
care se pretează acestui sistem. Acest om care se declară reprezentantul doamnei Armand minte cu 
nerușinare. Referitor la.....(inteligibil), după cum a spus și colega mea, Ramona Porumb, până în anul 
2021 primăriile puteau să acorde........(inteligibil ) 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Avem un coleg care vorbește din online, 
de aceea așteptăm un pic, nu se aude în sală.  
Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Voi vorbi puțin mai tare, eu vorbesc pentru cetățeni acum. Să 
înțeleagă toată lumea care este problema. Deci, ca să revin la subiect. Primăria Sectorului 1, dna. 
Armand, are opțiunea să ia fonduri nerambursabile pentru anveloparea integrală a blocurilor, pentru 
schimbarea tuturor lifturilor și pentru montare de panouri solare. I-am spus de mai multe ori să vină cu 
acest proiect pe care o împuternicim să acceseze fonduri nerambursabile. De ce nu vine? Dumneaei 
blochează proiectul, se  folosește de cetățenii de bună credință în a pune o presiune inexistentă pe 
Consiliul Local. Noi votăm. Veniți astăzi, dna. Armand. V-am zis și acum câteva săptămâni. Veniți 
astăzi cu un proiect cu un singur punct. Consiliul Local împuternicește pe primarul Clotilde Armand 
să acceseze fonduri europene nerambursabile prin programul PNNR pentru anveloparea blocurilor, 
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pentru schimbare lifturi și pentru panouri solare. De ce nu vine doamna Armand? De ce City managerul 
vă cheamă pe la discuții care nu-și au sensul. Eu asta nu pot înțelege și în același timp nu pot înțelege 
cum de acest om vine de fiecare dată în fața Consiliului și minte. Este o pierdere de timp și pentru 
cetățenii care au venit să vorbească cu noi și pentru noi care evident îi ascultăm și vrem să rezolvăm 
problemele, că de asta suntem aici și pentru city manager care este plătit din bani publici pentru a face 
lucruri și care nu face nimic. V-am dat, de exemplu, cu panourile solare, cu proiectul pilot termoficare 
de la soare. Atât l-a promovat dna. Armand, l-am votat și acum este blocat din noiembrie anul trecut. 
Da, vă mulțumesc. Vreau să mai vorbesc ceva despre salubritate. Mi-am propus să aștept să se închidă 
acest subiect și vreau să iau din nou cuvântul. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumim. Acum, vă rog, doamnă, aveți cuvântul. 
Doamna Georgeta Avram: Bună ziua. Sunt Georgeta Adam, sunt ziaristă și am două probleme 
importante pentru care am venit aici. Locuiesc în Sectorul 1 și mă adresez Consiliului Local al 
Sectorului 1 și Primăriei Sectorului 1 ca entitate publică. Locuiesc în blocul Berthelot 84 din fața 
Societății Române de Radio, unde am lucrat toată viața. Am întocmit de 2, 3 ani două proiecte, unul 
pentru cele 90 de blocuri care trebuie reabilitate. În acest moment este o echipă pe terasă pentru că 
plouă. Eu stau la etajul cinci, ultimul, plouă în apartamente. Am făcut un proiect pentru PNRR, dar 
văd că dvs. nu m-ați chemat pe mine să vă ajut măcar să faceți aceste proiecte. Sunteți o entitate publică, 
trebuie să apelați la forțele acestui sector. Aceasta este cea mai importantă problemă. Vreau să ne 
spuneți dacă acest proiect cu cele 90 de blocuri care au toată documentația completă, toate aprobările 
proprietarilor și aveți și pârghia, adică banii. Dacă hotărâți acest lucru, mă adresez Consiliului Local. 
Dna. Popa, sunteți invocată, acum două seri ați fost invocată într-un panel de doamne coordonat de 
entități europene și de mai multe ambasade, și ați fost invocată ca o personalitate publică, o femeie 
care a ajuns în administrația publică centrală. Trebuie să puneți umărul pentru aceste proiecte. PNRR 
– ul este de asemenea o forță financiară care are o putere extraordinară. Sectorul 1 trebuie să 
beneficieze de acești bani. Vă rog să îmi spuneți dacă acest proiect la care, iată, sunt oamenii care au 
venit de pe lista celor 90 de blocuri, așteptăm de atâta timp. Eu m-am implicat, eu sunt în comitetul 
acestui bloc și m-am implicat. Am făcut două proiecte, inclusiv pentru deșeuri sortate, inclusiv pentru 
ce să vă spun panouri solare, tot ce vreți. Ei bine, iată că nu se mișcă nimic de atâta timp. Doi. Ce faceți 
cu consolidările? Aveți ca entitate publică această mare, mare problemă, este un cartof fierbinte. Eu 
m-am mutat din blocul Știrbei Vodă, din Piața Palatului, stau în apartamentul fiului meu. De ce? Pentru 
că blocul este în mâna asociației de proprietari, care jumătate este gol și jumătate este închiriat ilegal 
cu proprietari în toată lumea, din Israel până în America. Oamenii au chirii frumoase etc. etc. Blocul 
este monument istoric. De ce nu vă implicați? Nu înțeleg. Nu înțeleg.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă și răspund stimată doamnă.  
Doamna Georgeta Avram: Vă rog frumos. Am nevoie de un răspuns pentru că asta este problema 
vieții mele. M-am adresat lui Nicușor Dan. Am fost la Oprescu, la nu știu câți primari și în această 
primărie, la nu știu câți primari și la director de consolidări etc. Nu mișcați un deget. De ce? Vreți ca 
numai de 4 martie să fluturați că uite, vine dl. Nica și ne spune acum că a trecut la Academie. Se 
pricepe, dar este șeful bibliotecii Academiei. Vă rog să mă credeți că acești acești oameni care tac 
acum și mă ascultă pe mine, nu pentru că aș avea o voce mai puternică. Am o vârstă, vreți să murim? 
Vom muri în aceste blocuri. Să știți asta este situația. Am adus poliția să scoată persoane care dorm pe 
scară, fac scandal, droguri etc.etc. Trebuie să luați neapărat măsuri, iar blocurile acestea care sunt pe 
lista acestor 90 de urgență, de urgență, dați-le drumul. Aveți câteva doamne în acest consiliu, fie ca 
dvs. să fiți factorul activ din acest Consiliu. Trebuie. Neapărat. Vă mulțumesc și vă doresc un an bun 
și fructuos. 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog rămâneți că vă și răspund, pentru că mi-ați 
amintit și vă mulțumesc mult pentru aprecieri. Da, știu contextul în care ne-am întâlnit. Noi acum 
suntem consilieri locali, suntem în deliberativ. În 2020, de fapt, haideți ca să vă spun o mică istorioară, 
că sunt istoric de profesie. În 2018, fiind viceprimar în mandatul trecut, administrația PSD, am înființat 
acest Departament de Strategii, Proiecte și Atragere fonduri europene. Vă și zic cum. Renunțând la 
cabinetul meu ca să putem să înființăm o nouă structură. Proiectele pe care primarul Armand le 
desfășoară astăzi cu fonduri europene, singurele proiecte, sunt scrise de mine și de echipa mea de 
atunci. Din păcate, dumneaei cu echipa dumneaei, că de aia l-am și dat afară pe administratorul public 
că minte cu nerușinare în continuare. Mint și nu au fost în stare să scrie măcar un proiect, un proiect 
fezabil,  n-au fost în stare... 
Doamna Georgeta Avram: Dar sunt consilieri... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stimată doamnă, e licitație. Eu îmi aduc aminte că 
în 2020, când ni s-a încheiat mandatul, mai era un lot de 89 de imobile care rămăseseră de reabilitat 
termic. Noi în continuare mergem pe acel proiect. Noi în continuare, Consiliu Local, mă refer la noi, 
am alocat buget pentru reabilitarea termică. Noi, Consiliul Local am votat, am votat... Ieșiți afară că 
iar mințiți. Cum vă permiteți? Cum vă permiteți să fiți atât de nerușinat? Dl. city manager, care ne tot 
deranjează și bruiază aici, avea obligația să-și pună CV-ul pe site, pe site-ul instituției. Nici până în 
acest moment nu știm ce face dânsul, pentru că probabil își ascunde un conflict de interese. Dar asta e 
altă poveste. Deci, rămăseseră de reabilitat 89 de blocuri. În 3 ani de zile această administrație USR nu 
a reușit să reabiliteze măcar unu. Ce s-a întâmplat? De ce? La aceste întrebări trebuie să vă răspundă. 
La lifturi a anulat licitația perfect valabilă și ok, s-au și făcut atunci dl. Tudose, că erați în mandat, 10 
lifturi. Funcționează perfect. S-au înlocuit lifturile. De ce nu fac? Dânșii trebuie să răspundă. 
Executivul, Primarul, Administratorul public, Direcția de Investiții. Ce fac de nu au reabilitat blocurile 
până acum? E program început de pe timpul administrației PNL, din timpul domnului Chiliman. A fost 
cel mai mare program de anvelopare. Administrația PSD l-a continuat prin dl. Tudorache. Doar USR-
ul nu poate. Cum vă explicați? Noi nu putem. Dacă am avea și aceste atribuții, da, am semna ca 
ordonator de credite să se facă, dar nu le avem. Ordonator de credite e primarul. Nu au niciun proiect 
pe fonduri europene, nu au continuat niciun proiect bun. Ce să vă spunem? Uitați de ce nu e aici să vă 
spună toate astea și vine administratorul public să ne vânture niște hârtii? Da, ați văzut? A fost mai 
devreme o doamnă care a citit proiectul. Ei nici nu știu ce scriu în acele proiecte. Atât de incompetenți 
sunt, nici nu le citesc.                                                                                                                                                                                                                                        
Doamna Georgeta Avram: Noi așteptăm reabilitarea termică a celor 90 de blocuri. Degeaba sunt liste 
de discuții.  Consolidarea blocurilor care cad după cutremure, vă rog frumos. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Foarte bine. Să se înregistreze aici și să se 
consemneze în Procesul verbal incompetența acestei administrații. Oamenii ăștia de 3 ani de zile... cum 
vă explicați că până în 2020 s-au anvelopat? Din 2020, de când administrația USR e la Primăria 
Sectorului 1, nu s-a mai avelopat nimic. Programul cu termoficarea de la soare a fost aprobat. Tot am 
aprobat aici. Cum vă explicați faptul că avem excedent de peste 1.000.000.000 jumate până în acest 
moment? Excedent care nu înseamnă economii, stimați cetățeni, înseamnă incompetență pentru că 
proiectele votate și aprobate aici în Consiliul Local și bugetul aprobat n-a fost dus la îndeplinire. 
Excedent de 1.000.000.000 ca să știți să fiți informați pentru că nu a pus în executare ce a votat acest 
consiliu. Nimic. Termoficare de la soare, reabilitare străzi, nimic n-a făcut. 
Domnul Liviu Pâslaru: Se poate o singură întrebare? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog. 
Domnul Liviu Pâslaru: Ați spus de două ori și aș vrea să fiu sigur că am înțeles bine. Programul de 
termoficare este aprobat de Consiliul Local și este în desfășurare?  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da. Este program din 2018. 
Domnul Liviu Pâslaru: Vă mai întreb o dată. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Este în vigoare. Au anulat licitația. 
Domnul Liviu Pâslaru: Doamnă, vă întreb și a treia oară. Poate a treia oară vă aduceți aminte. 
Consiliul Local a votat ultima dată acest proiect sau l-a respins? 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Programul de reabilitare este în vigoare. 
Domnul Liviu Pâslaru: Este în vigoare? Și atunci pe site-ul Primăriei de ce apare ca nevotat? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Pentru că este o minciună a Primarului. 
Domnul Cristian - Adrian Tudose:  Stimate domn… 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Site-ul Primăriei este sub pixul Primarului și dânsa își permite 
să mintă acolo. Domnul care a pus acolo este în Comisia de disciplină și Primarul refuză să ducă 
Comisia de discoplină la bun sfârșit. Suntem într-o situație absurdă într-adevăr, în care legislativul și 
executivul.... 
Domnul Liviu Pâslaru: Nu vreau să ne certăm. Sunteți majoritari, nu poate să ne mintă... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ba chiar așa. Ba se poate. Vă mint cu nerușinare 
cum ne mint și pe noi aici. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Exact. 
Domnul Cristian - Adrian Tudose:  Se poate 2 secunde? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ba chiar se poate, să nu fiți surprinși. Dl. Tudose, vă 
rog. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Domnul Tudose, o secundă vă rog, eram la rând.  
Domnul Cristian - Adrian Tudose: K. 
Doamna Georgeta Avram: Vreau să reabilitați imaginea în fața locuitorilor Sectorului 1, reabilitare 
termică, reabilitarea imaginii dumneavoastră  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Noi suntem total de acord cu dumneavoastră. Noi suntem aici 
de aceeași parte a taberelor acestora. Din păcate, primarul nu este aici și vă spun sincer, dacă vine, am 
mai făcut-o uneori, dacă vine vă va spune niște lucruri așa din top. Da, niște minciuni. Nu va veni cu 
documente. Noi vă spunem următorul lucru. Programul de reabilitare pentru aceste 89 de contracte de 
mandat deja semnate. El este încă activ. Acest Consiliu Local nu a revocat acea hotărâre de Consiliu 
Local. Este activă. Primarul refuză să ducă la bun sfârșit acel proiect, refuză executivul. De ce? Trebuia 
să o întrebați pe dânsa. Din păcate, nu vrea să-l ducă la bun sfârșit. Acum pentru alte proiecte noi, într-
adevăr, s-a schimbat legislația și atunci trebuia să vină cu un nou proiect, dar pentru acestea unde aveți 
deja contractul semnat, trebuia să facă la fel cum s-a făcut. Atenție!  În toate celelalte sectoare ale 
Capitalei, primarii de Sector au mers pe acel program, doar primarul Sector 1 a refuzat s-o facă. Nu 
știm de ce, n-am înțeles. 
Domnul Liviu Pâslaru: Se poate da o notă care să apară pe site-ul Primăriei undeva, că acel program 
este în vigoare, să avem și noi ceva... 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Noi am cerut acest lucru Primăriei deja de ani de zile. Nu o face.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi, pot să vă răspund eu.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Am făcut un comunicat de presă. Am transmis presei aceste 
detalii.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stimate domn, vă răspund eu. Cum vă numiți?  

Domnul Liviu Pâslaru: Liviu Pâslaru. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnule, eu vă pot răspunde cu bugetul alocat 
programului. Că asta avem, informația asta o avem și eu vă pot răspunde câți bani sunt în acest moment 
pe capitolul bugetar pentru reabilitare. Și vă și zic imediat. Îi dau cuvântul domnului Tudose, dar voiam 
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să spun atât că dânșii încearcă să-și mascheze incompetența dând vina pe Consiliu Local. Noi nu avem 
treabă cu executivul. Noi votăm aici tot ce trebuie să pună în executare Primarul. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Și tot ceea ce vă cerem sau ce ar trebui să-i cereți oricărui ales, 
fie că e local sau deliberativ, sau executiv. Cereți-le acte. Acte, decizia cutare din data cutare, dați-mi 
actul să-l văd eu. Când vă spune că ceva este, scrie acolo pe site, că nu este votat sau nu e aprobat sau 
nu știu ce, să fie și actul ăla acolo. 
Domnul Liviu Pâslaru: Dacă nu este votat nu are ce să vă arate.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Ba da, ba da. Poate să vă pună acolo hotărârea, de....proiectul 
de hotărâre, poate să vă pună asta, dar nu o face. Încă o dată, dacă un proiect este adoptat din 2018, el 
este în vigoare. Dar noi o spunem, noi o spunem, dar o spunem și am făcut-o de nenumărate ori în 
conferință de presă, în comunicate de presă. Știți și dvs., din păcate, dacă vreți să o numim așa, vocea 
unui primar este mult mai ușor diseminată decât vocea unui consilier local. Și atunci informația pe care 
poate noi o spunem n-ajunge așa de ușor la dvs. Din păcate, ceea ce noi spunem primăriei să pună pe 
site-ul primăriei, dânsa nu pune. Așa că rămâneți cu o singură parte a poveștii și veniți aici. Dânsa vă 
montează acolo sus,  în pod și veniți un pic supărați, desigur, pe bună dreptate, iar noi trebuie să stăm 
să vă explicăm cu acte în mână. Este activă. De asta vă spunea doamna Președintă. Este activă din 
2018, iar cea pentru lifturi este activă din 2019. Licitația a fost oprită de Clotilde Armand prin pixul 
său în 2021. Ea a decis acest lucru pe lifturi.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Anulată. A vorbit cu cineva? Că nouă nu ne răspunde, 
stimată doamnă. Vă rog, mergeți și o întrebați pe doamna Primar de ce a anulat licitația... 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Vorbim pe legislație... care este motivația dânsei pentru care a 
anulat o licitație. Atenție, când erau prețurile mai mici. Azi vine cu un proiect nou fără al abroga pe cel 
vechi, cu prețuri mai mari. 
Cetățean Sector 1: Atunci să ne reabilitați și aceste 99 de blocuri. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Pentru că ele sunt deja votate, asta vă spunem. Noi nu avem 
cum să votăm pe ceva care deja are contract de mandat semnat și proiect adoptat. E ca și cum am vota 
același lucru.  
Cetățean Sector 1: Mă scuzați, ni s-a spus de către dna. Primar și de către dl. City manager că astăzi 
pe punctul doi este trecut acest program ce trebuie să fie votat. Rugămintea noastră ca să nu mai 
pierdem și noi timpul aici, că poate am plecat de la serviciu pentru treburile astea, supuneți la vot 
acuma, cu scuzele de rigoare. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Iertați-mă, acest proiect noi am spus, e a treia oară când îl 
discutăm, încalcă Legea nr.98/2016 privind achizițiile publice cu modificările și completările 
ulterioare, Legea 273/2006 privind finanțele publice locale, Ordonanța de Urgență 18/2009 privind 
creșterea performanței energetice a blocurilor de locuințe. Am dat deja comunicat de presă cu zecile 
de articole încălcate din acea lege. Pe acest proiect specific, Direcția Juridică a acestei primării nu și-
a asumat să scrie aviz favorabil. Este primul proiect în care Direcția Juridică nu-și asumă așa ceva. 
Doamna Primar vine și v-a dat o hârtie, a arătat-o aici când a venit și ea 10 min data trecută, uitați 
hârtia, uitați hârtia. Dacă vă uitați pe hârtie o să vedeți că nu scrie nici unde aviz favorabil. Direcția 
Juridică este obligată... 
Cetățean Sector 1: Să înțelegem că acest proiect nu se va vota... 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Acest proiect nu poate fi votat din punctul de vedere al grupului 
PNL. Acest proiect este unu la mână, ilegal, doi la mână este inoportun pentru că pe bună parte din el 
deja există Hotărâri de Consiliu Local adoptate în vigoare. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Iar pe restul avem bani pe PNRR și trebuie să vină, i-am spus 
și în ședință data trecută, i-a spus colegul meu Dinu Gheorghe, să vină cu proiect pe PNRR, să ia banii. 
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Nu trebuie să vă oblige pe dvs. să faceți ilegalități, să vă asumați aceste lucruri când ea poate s-o facă. 
Până la urmă, de asta ești ales primar, să faci lucrurile grele și complexe.  
Cetățean Sector 1: Păi și atunci de ce este pe ordinea de zi... 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Pentru că Primarul alege ce pune pe ordinea de zi. Primarul 
poate să pună de 100 de ori pe ordinea zi același lucru, deși i s-a motivat deja în scris cu plângeri la 
Prefect, la Curtea de Conturi, la ce vreți dvs. Ea face acest lucru, pentru că pe ea nu o interesează, ea 
vrea conflict, scandal, pentru că așa e omul, e un om toxic, care asta face... 
Cetățean Sector 1: Noi am venit degeaba, adică am fost chemați degeaba. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Ați fost chemat de dna. Primar. Din păcate, noi nu cunoaștem 
de ce v-a chemat. Dl. Păiuș încă o dată mai minte. Ce? Vă dă să citiți ordinea de zi. Este pe site. Iertați-
mă, dar v-am spus încă o dată, atâta timp cât se încalcă legea, eu am o responsabilitate când votez, el 
a trecut deja. Ea poate să-l aducă de fiecare dată la vot. Adică astăzi nu-l votez sau astăzi votez, de 
exemplu abținere. Astăzi votez abținere sau împotrivă. Data viitoare îl aduce din nou. Din punctul meu 
de vedere și putem să vedem, administrația liberală în Sector 1 a fost cea mai eficientă. 550 de blocuri 
făcute în administrația liberală. La anul avem șansa să votăm din nou Primar liberal. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Stimați locuitori, pentru că și 
dumneavoastră ați fost chemați...doar apăsați că nu mai este activ microfonul ... 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Există fonduri pe PNRR, să vină cu proiectul și-l votăm. 
Fonduri pe PNRR asumat de Primărie și-l votăm. N-a venit. Nu vrea pentru că știe că nu poate să o 
facă.  
Cetățean Sector 1: Cred că sunt în asentimentul tuturor acestor cetățeni, președinți de asociații. 
Asistăm la un război politic în care noi suntem cei care suferim. În mod normal ar trebui ca și cei care 
se află în opoziția și cei care sunt la putere așa, în două cuvinte mai generice, să-și bage picioarele într-
un lighian cu apă rece și să găsească o soluție. Noi nu am venit aici ca să vedem cum vă certați, cum 
fiecare îi acuză unii pe alții, cum suntem amânați și duși de la Ana la Caiafa de ani de zile. Noi nu am 
venit aici ca să asistăm la acest spectacol urât, credeți-mă, sunt, cred că mai învârstă decât toți ceilalți 
de aici, bănuiesc sau cu aproximație, am văzut multe în viața mea, dar o asemenea atmosferă este greu, 
greu, greu de digerat. Noi nu putem decât să nu vă mulțumim nici dvs. și nici doamnei Primar și nici 
funcționarilor pe care dânsa și-a ales. Nu putem decât să nu vă mulțumim și să nu mai sperăm nimic, 
pentru că dacă s-ar fi vrut și cei care o contestă dintre dvs. pe dna. Primar și poate pe bună dreptate, 
am și eu multe să-i reproșez, ați fi găsit o soluție ca să ne fie și nouă mai bine. Dar ați preferat aceste 
certuri sterile, aceste trucuri ieftine de politicieni care nu ar trebui să aibă loc când discutăm de 
administrația publică locală, în care ar trebui ca fiecare să ne facem datoria. Mă refer la dvs. și la toată 
această administrație a Primăriei Sectorului 1. Consider că și cei care se opun în acest consiliu, doamnei 
Clotilde Armand, Doamnă, mă rog, așa madame, au partea lor de vină și rugămintea noastră este 
încercați să găsiți o soluție cât mai repede. Eu vorbesc în calitate, și cu asta închei, nu de președinte a 
unui imobil care este pe lista celor 88, 89, ci pe o altă listă de așteptare care nu știm când... ori noi nu 
putem să sperăm într-un viitor previzibil în care nu voi ajunge unde am locul de veci  la Sfânta Vineri 
să îmi văd blocul reabilitat, pentru că până se termină acest lot 88, 89 nu o să înceapă altele. Este logic 
și este firesc și mulți dintre dvs. uitați că toți cei care suntem aici, unii poate mai știm câte ceva, poate 
unii suntemingineri constructori, poate unii lucrăm la achiziții publice, poate că unii mai știm câte 
ceva. Și toate aceste trucuri cu plătiți voi și varianta a doua pe care a propus-o domnul City manager 
și doamna Primar că plătiți voi, faceți voi contractele și noi... este o vrăjeală ieftină. Dacă mie dl. City 
Manager îmi spune că expedierea tehnică îmi dă și devisu, no comment. Dar și dvs.  ați putea găsi niște 
soluții. Să fiți mai puțin virulenți, să găsiți un compromis pentru că de aia ați intrat în politică. Politica 
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înseamnă și arta compromisului, și arta dialogului, și arta discuțiilor pentru a se rezolva niște probleme. 
Alminteri, vă mulțumesc. Vă mulțumesc pentru atenție, nu pentru ce ași făcut pentru noi.   
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumim.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Și noi mulțumim pentru că am ajuns la 
soluții și în întâlnirea de data trecută pe care am avut-o aici în sala de consiliu cu o parte poate dintre 
dvs. și alți reprezentanți ai asociațiilor de proprietari, domnule city manager, propunerea noastră a fost 
aceeași. Nu ne dorim pentru că nu considerăm oportun și nici nu avem niciun motiv din punct de vedere 
bugetar să-i supunem pe locuitorii Sectorului 1 la cheltuieli suplimentare, să-i băgăm în datorii așa 
cum zic eu și-mi asum ce spun, pentru că asta se va întâmpla dacă ei vor face acele lifturi. Nu avem de 
ce. Prin proiectul pe care astăzi îl aveți pe ordinea de zi, să-i puneți să plătească cotă parte pentru 
reabilitare, atâta timp cât toate toate, toate, fi-rar să fie, toate primăriile astea din București au reabilitat 
și au continuat programul de reabilitare prin PNRR. Nu avem niciun motiv pentru care să-i punem să 
plătească. Deci, dacă vrem să dăm o informație completă, este următoarea: Consiliul Local propune 
continuarea programului de reabilitare gratuit prin PNRR, așa cum el a fost început, susținut, finanțat 
de Primăria Sectorului 1. Nu pentru unii, cum era, mumă, pentru alții ciumă. Deci, dacă o parte dintre 
locuitorii Sectorului 1 au beneficiat de acest program de reabilitare gratuit, este normal, cinstit, onest, 
moral spuneți-i cum vreți ca toți ceilalți să beneficieze gratuit. Avem soluție? Da, măi oameni buni, 
avem PNRR. Ați venit vreo secundă cu un proiect de reabilitare pe PNRR și Consiliul ăsta l-a respins? 
Nu. Aveți dimpotrivă. Pentru școli am votat prin PNRR, îl aveți. Consolidare școli, la fel N Zeb votat 
de Consiliul Local prin PNRN N zeb-ul e votat. Astăzi v-am votat locuințe sociale tot prin PNRR. E 
singura variantă ca locuitorii să nu plătească, iar dumneavoastră nu vreți să o acceptați și spuneți atunci 
Consiliul Local e de vină, nu votează. Păi noi nu vrem să voteze atâta tot... Păi aceasta este varianta. 
Dacă dl. City manager vine cu un proiect prin PNRR, Consiliul Local votează. Domnule City manager, 
veniți astăzi cu acest amendament? Doar să-mi răspundeți la această întrebare. Astăzi veniți cu un 
amendament la acest proiect, să-l faceți prin PNRR? Consiliul Local votează dacă vă asumați că nu 
veți lua niciun ban de la asociațiile de proprietari. Că vorbeam de compromis, că vorbeam de soluții. 
Asta e jumătatea PNRR, nu bugetul. De aici facem creșe, grădinițe, ce vreți. Degeaba îmi cereți că nu 
e la mine butonul. 
Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doamna Viceprimar, numai o secundă. Domnul Roșca are 
legătură cu ceea ce veți răspunde. Grupul PSD o spune clar și răspicat. Ceea ce a spus dna. Viceprimar 
este valabil și pentru programul reabilitării lifturilor, așa cum s-au făcut primele 10 locații pe banii 
Primăriei Sectorului 1, fără îndatorare a asociațiilor de proprietari, veniți cu reabilitarea rifturilor 
continuată așa cum era gândit proiectul. Repet, așa cum era gândit proiectul din bugetul Primăriei, fără 
să atrageți răspunderea asociațiilor de proprietari cu mizeria de proiect cu care a venit dna. Primar să 
intre oamenii în datorii. Nu puteți să decontați dacă face un împrumut la bancă, nu puteți să decontați 
dobânzile, ca să ne înțelegem. Deci, acel proiect, nu monopolizez discuția în momentul ăsta, că a durat 
prea mult, dar vă spun, îmi asum ceea ce spun. Dacă dvs. în fața cetățenilor, veniți cu proiectul de 
reabilitare a lifturilor așa cum s-au făcut primele 10 locații, primele 10 locații, atenție. Știmați cetățeni, 
cer să se consemneze acest lucru, am procesul verbal de recepție al primelor 10 locații pe ascensoare. 
Nu a durat mai mult de o lună de zile reabilitarea unui lift la toate cele 10 locații, cu date exacte, îl pot 
prezenta fără niciun fel de problemă. Deci, dacă sunteți într-adevăr dornici să faceți acest lucru și nu 
șă mințiți electoral, veniți cu reabilitarea lifturilor pe bugetul Primăriei și eu vă garantez că Consiliul 
Local va vota acest lucru, dar fără atragerea, precizez exact ce a spus și dna. Viceprimar, atragerea în 
datorii și în situații extrem de delicate asociațiilor de proprietari din Sectorul 1 și a cetățenilor. 
Mulțumesc. 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Pe lângă, pe lângă ce au spus domnii... dar nu suntem 
la grădiniță, cum vă permiteți? Pe lângă ce au spus domnii, eu solicit să puneți în executare, domnule 
City manager, că dvs. nici măcar lucrul ăsta nu știți, ce aprobăm noi aici, puneți în executare tot ce am 
aprobat, că de asta aveți excedent bugetar. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Vă mulțumesc dna. 
Președinte, pentru microfon. Dna. Viceprimar ca să vă răspund aveți posibilitatea să faceți acum un 
amendament prin care să anulați acea coplată de 10%. Domnul Tudose, vă rog eu, numai puțin să 
răspund. M-a lăsat dna. Președinte. Bun. Punctul numărul 1 referitor la cei 10%. Aveți posibilitatea 
acum să formulați un amendament prin care să spuneți că Primăria preia 100% din cheltuieli. Punctul 
numărul 2, dl. Ciungu, vă rog frumos, ați făcut o confuzie mai devreme. Nu ați zis nimic în presă 
despre ce e punctul numărul doi acum. Era vorba despre cu totul altceva. Citiți ce-i numărul 2. Domnul 
Tudose, da, dl. Tudose ca să vă răspund nu se poate folosi vechiul program al lifturilor, pentru că s-a 
schimbat legislația. Ăsta este motivul pentru care am făcut o actualizare a studiului de fezabilitate, v-
am înaintat-o votului începând de prin luna noiembrie a anului 2022. Nu s-a votat până în prezent. Vă 
înaintez și dvs. această rugăminte și promisiune la pachet. Uitați, haideți să facem un pact. Acum 
public. Pactul este reintroducem pe ordinea de zi la următoarea ședință ascensoarele. Faceți dvs. un 
amendament pentru că nu este legal, dar dvs.  în calitate de consilier, puteți să propuneți orice 
amendament. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: PNRR nu este legal? 

Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Numai puțin... 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Nu, nu, nu că știu unde o duceți 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Puteți adăuga lucrul 
acesta.... 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Știu unde o duceți. 2 secunde. 
Dumneavoastră vreți să duceți proiectul în varianta în care l-a aprobat Consiliul Local în vremea 
primarului Chiliman... 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Nu se poate... 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Și anume când legea permitea ca Primăria 
să suporte cota cetățenilor. Eu nu despre asta vorbesc. Eu vorbesc ca Primăria să facă tot prin PNRR, 
nerambursabil. Deci nu mă duceți într-o zonă de ilegalitate... 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Sunteți Viceprimar... 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Și mai știm și noi legislație. Deci nu despre 
acel amendament vorbesc. Vorbesc despre PNRR. Nu ca Primăria să-și asume că știu și eu că legea s-
a schimbat, credeți-ne. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Dna. Viceprimar, pe 
ce axă din PNRR? În momentul ăsta, în momentul de față nu este nimic. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Pe valul renovării. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Pe cât? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Pe la valul renovării. Toate primăriile le-
au făcut pe valul renovării. Inclusiv dumneavoastră ne-ați cerut pe valul renovării. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Nu am primit toate 
răspunsurile. Poate îi întrebați pe colegii de la Ministerul Dezvoltării de ce nu ne răspund. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Adică la Sectorul 2, la primarul 
dumneavoastră, se aprobă și la Clotilde Armand, nu. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Școlile, cele 11 școli 
pe valul renovării, nu au răspuns. 
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Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Poate ne spuneți cum ați ratat și 
modernizarea stațiilor STB. Toate primăriile au aprobat modernizarea stațiilor STB, numai Sectorul 1 
nu. Toate primăriile au aprobat Rabla, Sectorul 1, nu.  
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Vorbiți de blocuri? 
Rabla? Este pe ordinea de zi. Perfect! Votați Rabla! 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Din bani publici? Din banii Sectorului 1? 
Ne dădea Guvernul bani și ați ratat proiectul pentru că nu ați depus documentația în termen.  
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Am depus în termen, 
dumneavoastră nu ați votat. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: După ce expirase? 

Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Sunt pe ordinea de zi, 
votați-le! 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Știți câte exemple am în care ați eșuat ca 
administrație? Ați eșuat ca administrație. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Votați ce este pe 
ordinea de zi. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: De acord. Prin PNRR. Nu vrem să luăm 
bani de la cetățeni. Punct. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Dumneavoastră nu 
vreți. Aveți pe ordinea de zi Odăile pe ordinea de zi. Aveți 170 de milioane... 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: S-a votat. Este votat. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: S-a votat, domnule Administrator. Dumneavoastră 
sunteți la curent cu ce se votează aici? 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Nu am fost în sală. S-
a votat Odăile? 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu mai spuneți minciuni! 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: S-au votat prin PNRR. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Superb! Îl trimitem 
la Minister. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Toate proiectele sunt votate. Și vă reamintesc...vă 
rog permiteți-mi... 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Vă muțumesc și îmi 
cer scuze... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog, nu mai vorbiți peste mine. Pact și promisiuni 
ați făcut aici cu cetățenii de pe Zosima. Și ce s-a întâmplat acum? Le-ați încălcat pe toate. Așa că nu 
ne spuneți nouă. Noi nu putem. Eu nu pot. Eu... 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Întrebați-i, doamnă. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Eu, nu zic de ceilalți colegi, n-am cum să am 
încredere în dumneavoastră când ne mințiți cu hârtiile în față. N-am ce încredere să am în 
dumneavoastră. Și mințiți acești cetățeni zi de zi.  
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Am o rugăminte. Mă 
calomniați și mă jigniți. Mă calomniați și mă jigniți. Doamnă, vă atrag atenția că nu sunt partea 
deliberativului, nu sunt o persoană aleasă, nu sunt membru al vreunui partid politic. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Tocmai de aia sunteți obligat și aveți 
responsabilitatea să puneți în executare ce votează acest Consiliu. N-ați pus în executare nimic până 
acum. Nimic. 
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Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Asta este opinia 
dumneavoastră. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Asumați-vă această incompetență. Asta este obligația 
și responsabilitatea dumneavoastră ca Administrator public să puneți în executare tot ce votează 
Consiliul. Ce ați făcut până acum? De ce avem excedent de 1.000.000.000 și jumătate? 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Pentru că nu votați 
proiectele. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ce ați făcut până acum? 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Pentru că nu votați 
proiectele. Sunt proiectele de investiții. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ce ați făcut până acum? Păi cum să nu?Dacă am 
aprobat toate proiectele? Domnule Administrator public, vă spun pentru ultima oară care este 
responsabilitatea dumneavoastră și după vă trimit să citiți Codul administrativ.  
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Îl cunosc. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Puneți în executare ce votează Consiliul. Vedeți toate 
Hotărârile de Consiliu Local, vedeți bugetul că inclusiv astăzi am aprobat rectificare. Du-te, domnule 
și fă-ți treaba ta. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Doamnă, asta v-aș 
spune și eu dumneavoastră. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu mai sta să minți aici. Nu mai sta să minți aici în 
ședință publică. Du-te și fă-ți treaba, că uite oamenii ăștia sunt disperați că de 3 ani de zile nu ați 
reabilitat 1 imobil. De 3 ani de zile nu ați abilitat 1 imobil. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Da, iar ca să pot să-
ni fac treaba trebuie să votați. Ba da, 45 de imobile. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ce ați făcut până acum? 

Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: 45 de imobile. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Duceți-vă la doamna Primar, șefa dumneavoastră și 
luați-vă de mânuță și vedeți câte blocuri mai sunt de reabilitat. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Sunt președintele 
Comisiei de recepție. Este o declarație politică la adresa mea. Eu vă pun niște documente în spate.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Excedentul este de...nu mai vorbiți peste mine. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Votați... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Am votat. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Programul multianual. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Am votat. Tocmai asta vă spun. S vă fie rușine. Nici 
măcar acest lucru nu știți. Am votat rectificare bugetară, am votat programe și proiecte. Ce faceți? De 
ce nu puneți în executare? 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Votați programul 
multianual așa cum cere legea.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Domnule City manager, de acord. 
Consiliul Local va vota acest proiect dacă îl faceți prin PNRR. Știți care este problema? În momentul 
în care vine de la Ministerul Dezvoltării, o adresă prin care ne spun oamenii ăia negru pe alb că din 48 
de proiecte pe care Primăria asta le-a depus prin PNRR, doar unul a fost aprobat. Înțeleg de ce vă este 
teamă să depuneți prin PNRR, dar nu este vina Consiliului Local. Nu e vina cetățenilor că oamenii care 
lucrează în aici, în aparat și din păcate, pe care dvs. îi coordonați, nu pot accesa fonduri europene. 
Cetățenii nu au nicio vină, nu trebuie să-și asume nicio plată, atâta timp cât Primăria asta are o altă 
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soluție. Soluția este PNRR. Dacă proiectul de consolidare, reabilitare lifturi ce vreți dvs. îl faceți prin 
fonduri europene, grupul, vorbesc acum în numele grupului PNL, va vota, dar nu luând bani din 
buzunarul asociațiilor de proprietari. Clar? 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Face-ți amendament, 
doamnă. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Am făcut la Odăi și vom face în continuare 
și la consolidare și la lifturi. Pentru că, ce să zic, trebuie să vă punem la treabă, că până acum n-ați vrut 
decât să sifonați banii publici și să puneți asociațiile să facă licitații. Unde ați mai pomenit așa ceva în 
lumea asta? Sute de milioane și să așteptați ca Consiliul Local să voteze pe un proiect față de care cei 
de la Juridic n-au dat aviz. Înțelegeți? 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Ai legea finanțelor publice, n-ai cum, da? Deci, încă o dată, 
acum am ajuns la concluzia că nu sunteți în stare. O să facem noi amendamentul pentru dumneavoastră. 
Vom ajunge să îl facem și pe acela. Asta e realitatea din păcate, cum am făcut și pe proiectul de la 
Odăi, asta e. Voiam să dau citire răspunsului de la AFM, de la Ministerul Mediului.  
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Ca idee, cu 400 de oameni, dumneavoastră 
vreți ca tot Consiliul Local să vă îndrepte treaba. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Tot noi să-l scriem, dumneavoastră cu 400 de oameni în 
subordine nu puteți. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Dumneavoastră puteți vota asupra 
accesării fondurilor europene? 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Tot noi care ne vedeți aici, căci alții nu sunt. Bun. Haideți să vă 
dau citire, vă rog frumos, răspunsul pe marele proiect pentru 700 de stații de încărcare electrice pentru 
Sectorul 1, votat anul trecut, votat...  vă dau un exemplu de proiect PNRR. Proiect pe PNRR. Ascultați-
mă un pic. Soluția v-am dat-o, soluția v-am dat-o, din punctul nostru de vedere. Deci, iertați-mă, o să 
dau citire ca să înțelegeți un proiect adoptat de Consiliul Local pe PNRR, anul trecut, în decembrie. 
Apropo de faptul că spune... deci, dna. Primar merge pe strategia lui Băsescu, domnule, mă blochează 
consiliul și vezi doamne, nu pot. E realitatea este următoarea. Consiliu Local a votat în acești 3 ani de 
zile peste 650 de proiecte ale Primarului Sectorului 1. Peste 170 din ele erau pe investiții. Dacă le 
punea în funcțiune, adoptate de Consiliul Local, dacă le punea în funcțiune, nu doar că-și cheltuia toți 
banii din bugetul local, dar trebuia să se mai și împrumute. Nu a făcut acest lucru. A avut excedent 
bugetar, asta cu banii degeaba în buget. 446 de milioane în 2021, 700 de milioane în 2022, peste 
1.000.000.000 în acest an. Asta este realitatea documentelor, asta este realitatea documentelor. Deci 
Primarul nu este în stare să pună în aplicare și exemplul acesta în care se lăuda că o să avem 700 de 
stații, iată că n-o să avem și vă spun de ce. Răspunsul de la AFM spune foarte clar, Primăria nu a 
prezentat clarificări, completări în termenul indicat, nu a prezentat documentații și clarificări, a dat 
documentații incomplete, care a tras după sine respingerea dosarului de finanțare. Planurile de instalații 
electrice prezentate nu sunt conforme. În același timp nu s-au prezentat certificate de urbanism și 
avizele aferente, adică lucru ce țin de executiv, de primar. Nu le-a prezentat către cei de la AFM. Pentru 
stațiile electrice. La fel, vă pot da citire la cele 40 de proiecte pe acest capitol. La fel a făcut și la 
Ministrul Dezvoltării. Nu au răspuns la clarificări, nu au dat documentele solicitate, au pierdut 
proiectele. Administrația, ca să nu spuneți, Sectorul 6 a aplicat la 24 de proiecte, le-a luat pe toate. 
Sectorul 2, administrație USR, a aplicat, le-a luat. Sectorul 1 nu poate. Asta este realitatea. Soluția? V-
am spus-o. Din punctul, iertați-mă că am mai spus-o, îmi spune să vă mai spun. Am mai spus-o de 
două ori. Poate nu erați în sală în momentul acela.  
Cetățean Sector 1: Problema reabilitărilor.  
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Problema reabilitărilor. Această întrebare este pentru Primarul 
Sectorului 1, care refuză să vă răspundă. Din punctul nostru de vedere, am spus că acolo unde sunt 
semnate contractele de mandat, sunt aceste blocuri, 89, se putea din primul moment, pentru că este 
Hotărâre de Consiliu Local în vigoare. Primarul Clotilde Armand refuză. Toți ceilalți cinci primari de 
sector au continuat pe acea legislație. Este important pentru că Consiliul Local.... 
Cetățean Sector 1:  În situația de acum ce trebuie făcut? 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Ce trebuie făcut? Primarul Sectorului 1 trebuie să ducă la 
îndeplinire hotărârile. 
Cetățean Sector 1: Ce trebuie să facem noi?  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Dumneavoastră, dacă dânsa refuză, să o dați în judecată pe dna. 
Primar. De ce refuză? Nu înțeleg de ce refuză și vine și ne pune aici să să ne certăm. Doamne ferește. 
Cetățean Sector 1: Ce trebuie făcut? Vă întrebăm clar ca să putem urmări. Ce trebuie să faceți 
dumneavoastră, ce trebuie să facă doamna Primar. 
 Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Da, da. Este foarte clar. Și v-am răspuns. Dna. Primar trebuie 
să ducă la executare proiectul care este deja adoptat de Consiliul Local, este activ, este activ, are bani, 
este bugetat de Consiliul Local. Ce să vă spun mai mult? Dânșii vor... nu știu ce vor exact. N-aveți 
spațiale. Pentru noile da, pentru cele care nu sunt deja pe contractul de mandat. Pentru acelea într-
adevăr trebuie un nou proiect, iar pentru acel proiect există bani în PNRR. Iar noi le spunem veniți cu 
bani prin PNRR. Atenție sunt două lucruri importante. Unu să vină pe PNRR și doi să facă primăria, 
că de asta ne alegem cu toții Primarul. Să facă lucrurile grele, complexe, nu să dea pe spatele 
asociațiilor de proprietari. Păi ăsta este proiectul cu care vine dânsa. 
..................... Nu, cetățenilor, dar stați un pic. Dumneavoastră reprezentați o asociație de proprietari. 
Aici în momentul în care a fost acel proiect... știu. Atunci când a fost acel proiect, aici au fost, nu cred 
că exagerez când spun vreo 60 de oameni. În acel moment, de exemplu, majoritatea dintre dânșii nu 
erau de acord. Nu putem să facem selectiv aceste lucruri, că suntem, repet, nu, nu, nu, nu, nu, nu, Alev, 
Alev, Alev. Noi am spus foarte clar să vină cu amendament, Alev, prin care ei fac proiectul pe PNRR. 
Da, să vină cu amendament. Să vină cu amendament, să facă prin PNRR tot proiectul. Eu sunt consilier 
local, trebuie să stau să găsesc legislație, ei au Direcția Juridică la dispoziție, poate să vină cu el în 10 
min. Mie o să-mi ia ceva timp să scriu acest lucru. Alev, nu înțeleg de ce le faci jocul. Prin PNRR se 
poate face fără co-cofinanțare. Nu, nu, nu, nu, nu e, e propunerea noastră.  Încă o dată, e propunerea 
noastră, pentru că există această posibilitate prin care atunci cetățenii nu trebuie să plătească nimic.  
Cetățean Sector 1: Nici acum nu mai plătim. Pe punctul 2 cu cei 90% și cu excepțiile care sunt 
pensionari și tot ce sunt, noi suntem de acord.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Stați un pic, că veți plăti. Nu, asociațiile trebuie să plătească pe 
punctul acesta și repet încă o dată există aceste lucruri făcute. Dânsa a venit și a băgat la un loc aceste 
trei proiecte, dar nu putem vota...încă o dată, noi suntem... corect. Corect. Nu, nu, nu, stați un pic, aveți 
dreptate, aveți dreptate, trebuie să înaintăm, așa este și așteptăm o soluție de la dna. Primar. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Domnul Ciungu, eu 
vă zic așa. HCL 215/17.12.2015. Este HCL-ul prin care programul local s-a prelungit până în 2017. 
Din anul 2017 nu mai există programul... 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Aveți posibilitatea, dar bine văd că a plecat doamna Președinte. 
Dânsa a fost Viceprimar în acel mandat. Eu nu am fost în acel mandat, nu cunosc acest detaliu. Acum 
trebuie să stăm să ne uităm pe documente. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Nici administratorul 
public, nici....este singura șansă ca noi să preluăm tot ce înseamnă expertizarea a peste 100 de blocuri, 
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pentru că astea sunt blocurile vechi, dar mai sunt și noi. Expertiza tehnică, pentru că astea nu sunt 
expertizate. Ne paște un cutremur... 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Domnule Roșca, domnule, iertați-mă, acum vorbim de 
cutremure, vorbim de responsabilitatea Primăriei Capitalei. Eu vă spun un lucru foarte clar. Acest 
proiect, acest proiect, iertați-mă că încercați să puneți o presiune ilegală pe Consiliul Local. Acest 
proiect nu are avizul favorabil al Direcției Juridice al Primăriei, așa cum este el, nu poate fi votat. 
Domnul meu, le-ați spus pe toate la un loc. Ați pus și reabilitare termică, ați pus și rabla, ați pus și 
termoficare de la soare în același lucru, da. Încă o dată, nu iertați-mă, iertați-mă, iarăși facem tot felul 
de confuzii aicea. Din punctul meu de vedere, repet, dacă Primăria, atenție, nu, dacă Primăria nu vine 
cu această soluție, noi, grupul PNL, ne asumăm că vom veni cu un amendament prin care să poată să 
facă aceste lucruri prin PNRR. Pentru că acum îl avem la dispoziție pentru că se pare că nu este în stare 
să facă nici pe ce are acum, pe ce are aprobat. 
Cetățean Sector 1: Să vină cu un amendament prin care Primăria să găsească soluție pentru cei 10% 
din excedent să se înceapă lucrările. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Deci, din excedent nu ai cum. 
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Originalul este 
proiectul nr.2 cu raportul și este alt proiect care n-are legătură cu ascensoarele și cu termoficarea de la 
soare. Uitați, concret, documente. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Noi am vorbit și pe acest proiect am vorbit de atâtea ori. Deja 
ne pierdem în detalii. Aici cred că doamna Președinte poate să ne ajute. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, ce anume? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Legat de contractul de mandat și de programul multianual din 
2017. domnul City manager consideră că acesta nu mai este activ. 
Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Îmțelegeți că atunci aveați gratuit! 
Cetățean Sector 1: Și astazi putem să avem gratuit! Și astazi putem să fim deacord să plătim 10 %  
doar să se întâmple ceva. Sunt 6 ani de când nu sa întâmplat nimic! 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Dar majoritatea asociațiilor nu sunt în acel pas. Să știți că ei au 
fost aici, au fost aici majoritatea asociațiilor. Și peste 60 nu au fost de acord.  Noi am cerut, am cerut 
acest lucru, am cerut acest lucru doamnei Primar de un an de zile și nu vine cu acel răspuns să vă 
întrebe într-adevăr cu ce sunteți de acord sau cu ce nu sunteți. Așteptăm! 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Să știtți că majoritatea locuitorilor din imobilele de 
locuit nu sunt de acord și părea noastră este că oricum e și discriminare. Adică de ce până acum s-a 
putut, iar acum nu se mai poate? Păi asta am zis și noi. Da, doamnă, păi asta solicităm și noi de atâta 
timp, 4 ani de zile nu s-a mai întâmplat nimic. Stimată Doamnă, noi suntem în deliberativ, nu în 
executiv. Pentru că dumneavoastră ați spus fo   arte bine. De 4 ani de zile nu s-a mai întâmplat nimic. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Pentru că Primarul lipsește... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Cine e de vină? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Pentru că noi nu avem o discuție constructivă cu executivul. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Este părerea dvs. Vă mulțumim pentru această 
părere, dar noi votăm aici în cunoștință de cauză. Primarul este da, Doamnă, citesc totul, tocmai de 
aia... citesc totul. Eu eu vă înțeleg disperarea pentru că în ultimii ani nu s-a întâmplat nimic. Tocmai 
v-am spus că avem excedent. Doamne ajută. Da, să vină să ne scape de penalii de aici din funcție. Da, 
da, da, da, corect. Dl. Drăgușin, vă rog. În soluțiile dvs. noi nu mai credem. Da, da doamnă, ar fi fost 
frumos și legal ca primarul să fie aici, pentru că sunt cele două puteri, deliberativ și executiv. Da, 
doamnă, cred că l-ați ascultat până acum. Stimată doamnă, mi-a solicitat cuvântul dl. Drăgușin de la 
USR. 
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Domnul Laurențiu Drăgușin: Da, sărut mâinele. Bună ziua. Îmi pare rău că s-a încins atmosfera și 
au crescut tonurile. Eu voiam numai să, mai mult ca sigur, mare parte dintre dvs. nu știți care sunt 
atribuțiile Consiliului Local și aș vrea să vă spun în două cuvinte. Ordonanța 57, care se referă strict la 
ce înseamnă administrația locală și centrală publică pentru Consiliul Local, are două cuvinte cheie. Și 
consilierii, fiecare dintre toți cei care suntem aici în jurul meselor, trebuie să ridice mâna sau să se 
abțină sau să fie împotrivă pentru două cuvinte cheie. Unul dintre ele este oportunitate și al 2-lea este 
necesitate. Pentru ca o Hotărâre de Consiliu Local să fie aprobată, evident, este nevoie de o majoritate. 
Noi în Consiliul Local suntem un număr de 27 de consilieri. Deci pentru a trece majoritatea hotărârilor 
avem nevoie de 14 voturi. Lăsați-mă să vă explic mai departe. Da, fiecare dintre aceste proiecte au fost 
și sunt în blocaj de circa un an și jumătate în Consiliul Local de când majoritatea fostă inițială în 
Consiliul Local USR-PNL s-a rupt din terțe motive și nu vreau să intru în detalii și avem o majoritate... 
eu nu v-am întrerupt și vă rog să mă lăsați măcar atâta bun simț să aveți. Există o majoritate în 
momentul de față în Consiliu Local PNL-PSD care aduce amendamente la fiecare ședință de consiliu 
pe proiectele pe care dumnealor le consideră necesare, în vreme ce celelalte sunt sărite, adică se 
schimbă ordinea de zi și astăzi avem un astfel de caz da, în care proiectele din ordinea de zi pe baza 
unei propuneri PNL și aprobată de majoritatea PNL-PSD. Din ordinea de zi inițială rămân 10 puncte, 
12 puncte, câte vor dumnealor. Restul nu mai intră în discuții, pentru că la închiderea celor 10-12 
puncte votate de majoritate se suspendă ședința. Și ăsta este unul dintre motive pentru care, de exemplu, 
ascensoarele, proiectele care stau de un an, un an și jumătate în așteptare da, proiectul cu ascensoarele 
a ajuns în faza actuală, pentru că această majoritate nu consideră nici oportun și nici necesar să 
schimbăm ascensoarele. Da, această majoritate vine cu noduri în papură și spun că vrem un proiect 
care să fie nu știu de unde. Nu i-a împiedicat nimeni cum au venit astăzi ca să rectifice bugetul și au 
luat bani de la administrația publică locală și au dat în alte părți. Puteau să facă acest lucru de un an și 
jumătate. Doamnă, vedeți, eu n-am întrerupt pe nimeni și dintr-o dată am foarte mulți competitori și 
nu mă lasă să vorbesc. Ăsta este bunul simț al majorității. Da, să ne ferească de majoritatea proletară, 
spunea cineva de mult de tot. Nu știu dacă vă mai aduceți aminte. Iată, suntem în această situație. Nu 
putem nici să vorbim. Dacă ați fi fost de la începutul ședinței și ați fi contorizat timpul de microfon 
care se dă de către președintele ales de aceeași majoritate opoziției, în speță USR, PMP și timpul de 
care au la dispoziție microfon PSD și PNL, veți vedea că raportul este de 1 la 200. Adică un vorbitor 
de la opoziție are 1 la 200 din timpul general alocat. Asta ca să înțelegeți.  
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi probabil că nu vreți să vorbiți că eu vă dau... 
Domnul Laurențiu Drăgușin: Este absolut evident și mă bucur că sunteți aici. Asta voiam să vă spun.  
Domnul Cristian - Adrian Tudose: Domnul consilier Drăgușin, domnul consilier Drăgușin, domnul 
consilier Drăgușin, domnul consilier Drăgușin... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Uitați-l că vorbeați și de clasa proletară...probabil 
mai mult decât noi... și pleacă. Uita-ți, așa fac 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Citesc de pe telefon ce le-a dat domnul Stoica și pleacă din sală. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Probabil că colegii dumneavoastră de rușine nici nu 
solicită...probabil au și ei un pic de conștiință acolo. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Să se consemneze că domnul Drăgușin a ieșit din sală. 
Domnul Cristian - Adrian Tudose: Domnul Roșca... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnul Roșca, așa fac mereu, pleacă.  
Domnul Cristian - Adrian Tudose: Domnul Roșca, domnul Roșca, domnul Roșca, vă rog. Am și eu 
următoarea întrebare pe care doresc să o audă foarte bine și cetățenii. Atâta timp cât în mandatul trecut 
programul de reabilitare a lifturilor s-a pus în aplicare cu 10 lifturi montate și vă dau procesul... Iertați-
mă o secundă, o secundă, o secundă. Bun. Eu altceva voiam să spun. Stimată doamnă, aveți dreptate, 



Pag 49 din 52 
 

PV nr.48 - 14.12.2023 

 

numai că avem o problemă. Eu vă cred, dar, avem o problemă. Acest program care a început în 
mandatul trecut mai avea 60 de unități locative. 
Domnul Viorel - Daniel Chirvasă: Stimată doamnă, îmi cer scuze și ne scuzați că s-a ajuns așa 
departe. Și noi am vrea să-l ascultăm pe acest domn, nu vine niciodată. Liderii de grup, ascultați-mă, 
vă rog frumos să mă ascultați, ascultați-mă ca să înțelegeți situația. Se înțelege situația. A spus dl. 
Drăgușin că de un an și jumătate este blocaj. Nu a venit nimeni să vorbească cu liderii de grup. Dna. 
Primar, dl. Viceprimar, dl. City manager. Asta este viziunea noastră, proiectul acesta afectează bugetul 
local. Nu vin niciodată înainte. E noaptea minții. Înainte se luau liderii de grup la consultări și se vota. 
Vine și acuma ce să ne spună,  ce gândește dânsul? Să ne spună în comisiile de specialitate, să ne spună 
în comisiile reunite cu liderii de grup. Ne spune acuma ca să ce? Ca să pună paie pe foc. Asta se face 
acuma. Se pune paie pe foc. Nu vin cu soluții, nu se dau....e lipsă de comunicare, dar nu din partea 
noastră. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Așa e doamna, așa e. DNA să vină să ia penalii din 
această instituție. Vă dau, stimată doamnă, din bugetul local rectificat astăzi capitolul 70.02 locuințe, 
servicii și dezvoltare publică. Sumele alocate pe acest capitol sunt de 423 de milioane de lei. Aici intră 
și reabilitarea. 423 de milioane de lei. Păi, dacă e bugetată, cum să nu funcționeze reabilitarea? Că 
înțeleg că dvs. sunteți pentru reabilitarea imobilului, nu? Sunt 423 de milioane și dacă îmi permiteți, 
imediat vă caut execuția în septembrie ca să vă spun câte au executat până acum. Deci blocul dvs. 
putea fi reabilitat de mult. N-aveți nevoie de niciun program. Blocul  dvs. putea fi reabilitat. Imediat 
vă spun și cât au executat, că sunt sunt documentele publice. Nu trebuie să așteptați nimic. În acest 
moment sunt 423 de milioane.  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Iertați-mă, iertați-mă... 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Eu vorbesc din bugetul local. N-aveți nevoie de 
nimic. Pentru reabilitarea blocului, nu. 
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Doamna Secan, doamna Secan... dumneavoastră aveți 
contractul cadru semnat deja. Aveți contractul de mandat semnat deja cu Primăria? Vă întreb și pe cei 
din sală aveți contractul de mandat deja semnat cu Primăria pentru reabilitarea blocurilor? Toți. De ce 
ne certăm aici? Avem bani în buget. Este proiectul activ. Putea fi făcut de către Primărie. Toate celelalte 
sectoare au făcut. Primarul refuză să facă. Nu știu de ce. Adică dvs. veniți să ne spuneți despre un 
proiect pentru viitor care nu vi se va aplica, pentru că dvs. sunteți pe proiectul vechi, deja activ. Asta 
vă spunem și noi, adică noi suntem de acord cu toții aici. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Doamnă, eu deschid, dar să să se mai consemneze 
ca soluția, soluție....  
Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Soluția în cazul dvs., a celor care sunteți aici în sală, este ca 
Primarul Sectorului 1 să ducă la îndeplinire Hotărârea de Consiliu Local. Pentru recapitulare, pentru 
dvs. care sunteți în sală și aveți contractele deja semnate de mulți ani de zile erați pe proiectul vechi. 
Primarul, executivul a refuzat să ducă la îndeplinire. Nu știm de ce, din punctul meu de vedere ar trebui 
mers în instanță, așa cum și noi am mers în instanță când ne-a blocat proiectele. Noi nu avem proiecte 
pe ordinea de zi pentru că-s blocate de Primar. Am câștigat deja în primă instanță pe o serie dintre ele 
deja de acum o săptămână. Acum, al 2-lea lucru, pentru proiecte pentru viitor, deci care nu vi se aplică 
dvs., noi considerăm că este important să folosim banii din PNRR, pentru că sunt bani europeni gratuiți 
și drept urmare vrem acest amendament prin care să faci pe programul prin PNR, pentru că există 
această posibilitate și restul primăriilor de sector au făcut, inclusiv USR.  
Domnul Tudor Roșca - City Manager Sectorul 1 al Municipiului București: Bun, vă răspund 
punctual la chestiunile astea. Tehnic, HCL nr. 215/17.12.2015 a fost ultimul proiect de hotărâri de 
Consiliul Local aprobat la Sectorul 1 care a prelungit programul local multianual până în anul 2017. 
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În anul 2017 acesta a încetat și nu a mai fost prelungit de atunci. Am încercat cu două programe să 
intrăm locale multianuale, așa cum cere legea. Ăsta este al 3-lea o scos tot din el, denumire, tot, 
termoficare de la soare, orice altceva. E un program curat, simplu doar pentru anvelopare. Pentru a 
reuși să reparăm tot ce a rămas din trecut nefăcut. Și acum, tot ce vă cer și soluția simplă pe care o am 
o doamnă președinte de la o asociație mi-a dat o idee foarte bună. Faceți orice amendament doriți ca 
să ne de-a nouă posibilitatea să lansăm licitația pentru expertiză. O să dureze peste șase luni licitația 
asta, opt luni. Nu o să aibă niciun efect din punct de vedere politic. Nu vă costă nimic. Doamna Primar 
nu câștigă puncte electorale. Tot ce trebuie să faceți este să îl votați cu ce amendament vreți voi, atâta 
timp cât rămâne sintagma de program local multianual ca să putem să respectăm prevederile OUG 
nr.18, să lansăm achiziția. Lansăm achiziția, le facem oamenilor expertizele, contractele de mandat cu 
10% fără 10% vor fi conform legii. O decizie ulterioară când venim în fața dvs. să aprobăm investițiile 
individuale. Conform legii, 100% din costurile care țin de expertiză și de proiectare se suportă de către 
primărie. Așa cum este și în programul pe care îl aveți. Uitați este în original la dl. Ciungu. Este la dl. 
Ciungu pe birou. Pentru că doar expertiza și proiectarea citiți, OUG nr.18. Credeți-mă, am muncit luni 
de zile și am intrat în profunzimea lui. Nu este, nu este nelegal alt proiect în momentul de față vorbim 
despre programul numărul doi, care nu este supus, care nu este, nu este votat, este supus votului. Faceți 
ce amendament doriți cât timp rămâne denumirea de program local multianual. Atât pot. Poftim? Păi 
nu am de ce să-l fac. Deci, dl., dl. Ciungu aveți microfonul închis și vreau să rămână...Ce ați spus să 
rămână înregistrat. Ați spus că să fac aparatul de specialitate modificările. Eu vă spun că aparatul de 
specialitate nu poate să facă amendamente. Doar consilierii locali pot face amendamente. Aparatul de 
specialitate nu poate face amendamente. Inițiator dna. Primar. Amendamente nu poate face aparatul 
de specialitate. Pot face consilierii. Bun, îl scrie, îl scrie. Bun, bun și eu vă fac următoarea propunere. 
ca să nu mai pierdem încă o ședință și încă o perioadă de timp, pentru că avem pregătită documentația 
pentru achiziție. Votați proiectul cu amendament, cum doriți sau fără amendament. Oricum, fiecare 
fiecare investiție individuală se aprobă de către dvs. ulterior, cât să lansăm licitația. Deci, dl. Tudose 
cred că v-am răspuns la întrebare. De ce și nu e la prima citire. A fost în dezbatere publică proiectul. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu, o clipă că am mai vorbit cu...am vorbit cu 
președinții. Domnule Viceprimar Păiuși, haideți să chemăm Direcția de Investiții. Haideți să chemăm 
Direcția de Investiții să ne spună ce s-a întâmplat cu aceste proiecte. Nu. Deci solicit prezența Direcției 
de Investiții și să luăm punctual fiecare imobil de aici. 
Preot Paroh Biserica Cașin: Mulțumim frumos, Doamne ajută! 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamne ajută! Refacem prezența la 
ora 16.43 de minute. Domnul Bârgău Marian Aurelian? Domnul Caraian Alberto Iosif? Doamna 
Câșvean Cătălina? Domnul Chirvasă Viorel Daniel? Domnul Ciungu Daniel Constantin? Domnul 
Drăgușin Laurențiu? Să vă notez ca și prezent. Sunteți aici în sală, domnul Dinu Gheorghe Nicolae, 
Doamna Grigorescu Alina Cristina? Doamna Halaț Iulia Luminița? Doamna Haliț Raluca Nicoleta? 
Doamna Iacob Oana? Domnul Iordan Florea? 

Doamna Halaț Iulia Luminița (online): Îmi cer scuze, Iulia Halaț este prezentă. Nu mi s-a activat 
microfonul. Întreb este o problemă tehnică sau așa se întâmplă când se face prezența? 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: A fost o mică problemă. Acum s-a 
remediat, vă notez prezentă. 

Doamna Iacob Oana (online): Iacob, prezent și eu. 
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Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Doamna Iacob, v-am notat ca și 
prezentă. Domnul Iordan Florea? Domnul Jurubiță Geanin Georgian? Doamna Miloș Olteanu Iuliana 
Dorina? Domnul Nicolaescu Andrei Cristian? Domnul Oianu Adrian Viorel? Domnul Ozata Alev 
Burhan? 
Domnul Alev-Burhan Ozata: Prezent. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Domnul Păiuși Oliver 
Leon?  
Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Doamna Popa Daniela?  
Domnul Marian Aurelian Bârgău (online): Bârgău Marian, present. Mă auziți? 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da, domnul Bârgău. V-am notat ca 
și prezent. Doamna Porumb Ramona? Doamna Regalia Ruxandra Eugenia?  
Domnul Laurențiu Drăgușin: Prezent, doamna Secretar. 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: V-am notat, domnul Drăgișin. 
Doamna Sorete Arbore Otilia? Domnul Șerban? 
Domnul  Remus Cătălin Șerban (online): Prezent.  
Doamna Sorete Arbore Otilia(online): Sorete, prezentă! 
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da, doamna Sorete, v-am notat. 
Mulțumim. Domnul Șerban Remus Cătălin, am notat și prezența  dumneavoastră. Domnul Tudose 
Cristian Adrian? Domnul Țîră Daniel? Domnul Ned Vicol?  
Domnul Ned Vicol (online): Prezent, Ned.  
Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Având în vedere prezența 
unui număr de 11 consilieri locali din numărul total de 27, constat neîndeplinite prevederile art. 137 
din Ordonanță de Urgență a Guvernului 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală în continuare a 
ședinței ordinare. Doamna Președinte dacă puteți să mai dați citire diverselor de pe ordinea de zi. 
Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: La diverse avem:   
Adresa Școlii Gimnaziale numărul 178, înregistrată la Sectorul 1 cu numărul 77155 din 22 noiembrie 
referitor la bazinele de înot; 
Adresa Școlii Gimnaziale 178 cu numărul 77158 din 22 noiembrie referitoare la bazinele de înot; 
Adresa numărul M10109577022/ 28 noiembrie a Direcției Juridice prin care se solicită înscrierea pe 

ordinea de zi a ședinței ordinare a Consiliului Local a prezentei informări și adresa Direcției Juridică, 

Legislație, Contencios Administrativ cu numărul M5878 din 29 noiembrie prin care se transmite 

decizia civilă numărul 879 din 18/10/2023 referitor la Hotărârea Consiliului Local cu numărul 37, 

reclamant Roșca Maria Alexandra. Declar ședința închisă.  

Notă: Consemnarea voturilor s-a realizat în conformitate cu rezultatele înregistrate de sistemul de vot 
electronic, conform raportului anexat și luând în considerare înregistrarea audio-video. 

 

 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ, 

Daniela POPA 

SECRETAR GENERAL,  

 

Mirona-Giorgiana MUREȘAN 

Întocmit și redactat după 
înregistrarea audio-video cu 

ajutorul aplicației de transcript 

Alexandru OANCEA 

 



RAPORT 14.12.2023_ora 13:00 Sedinta ordinara a CLS1

Detaliile ședinței

 General

14/12/2023 9:29 14:42 Nu unicos_cu

 Prezență

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER

Iuliana MILOS CONSILIER

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER

Data Pornire Sfârșit Înregistrare

Denumirea

sălii

Nume



Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER

Oana IACOB CONSILIER

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER

Alev Burhan OZATA CONSILIER

Ramona PORUMB CONSILIER

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER

Nume



Rezumatul voturilor generale

 Prezentare generală

PREZENTA SEDINTA 21 / 24 11:07

PREZENTA SEDINTA 2 9 / 16 14:36

Aprobarea ordinii de zi 25 / 25 11:15

Descarcarea Procesului verbal al sedintei

ordinaredin 23.11.2023

24 / 25 11:12

Propunere de modi�care ordine de zi Dna.

Ramona Porumb

26 / 26 11:18

Proiect nr.1.(K2-273/07.12.2023) Proiect de

hotărâre privind aprobarea Planului de

Analiză şi Acoperire a Riscurilor (P.A.A.R)

actualizat, la nivelul Sectorului 1 al

Municipiului București în domeniul

situațiilor de urgență.

27 / 27 11:20

Propunere reexaminare proiect K2-

274/08.12.2023

26 / 27 11:39

Amendament nr.1 formulat de

dna.Ramona Porumb la proiectul K2-

274/08.12.2023

26 / 27 11:30

Amendament nr.2 formulat de

dna.Ramona Porumb la proiectul K2-

274/08.12.2023

26 / 27 11:33

Amendament nr.3 formulat de

dna.Ramona Porumb la proiectul K2-

274/08.12.2023

27 / 27 11:34

Proiect nr.3.(K2-274/08.12.2023) Proiect de

hotărâre privind aprobarea recti�cării

bugetului general centralizat al

subdiviziunii administrativ-teritoriale

Sectorul 1 al Municipiului București pe anul

2023

26 / 27 11:45

Proiect nr.5.(K2-227/20.10.2023) Proiect de

hotărâre privind acordarea unui ajutor

�nanciar în cuantum de 1.000 lei, pentru

plata serviciilor educaționale prestate de o

unitate de educație timpurie

anteprescolară de tip creșă privată pentru

copiii cu vârsta cuprinsă între 0-3 ani, cu

domiciliul sau reședința pe raza Sectorului

1, care sunt înscriși pe lista de așteptare la

unul din centrele de zi de tip creșă din

subordinea Direcției Generale de Asistență

Socială și Protecția Copilului Sector 1 .

25 / 27 12:05

Întrebarea votului Voturi Pornire



Amendament formulat de dna.Ramona

Porumb la proiectul K2-227/20.10.2023

25 / 27 11:55

Propunerea de reexaminare a proiectului

K2-227 /20.10.2023

26 / 27 12:03

Proiect nr.10.(K2-040/08.02.2023)Proiect de

hotărâre privind aprobarea documentației

tehnico-economice și a indicatorilor

tehnico-economici ai obiectivului de

investiții „Ansamblul de locuințe sociale din

șos. Odăii nr. 3-5”, Sectorul 1

26 / 27 12:15

Amendament formulat de dna Ramona

Porumb la poiectulK2 -040/08.02.2023

27 / 27 12:13

Proiect nr.44.(K2-275/08.12.2023) Proiect

de hotărâre pentru modi�carea Anexei nr.3

a Hotărârii Consiliului Local Sector 1 nr.

240/27.08.2020 privind aprobarea

reorganizării unor servicii sociale,

Organigrama, Statul de funcții și

Regulamentul de organizare și funcționare

ale Direcției Generale de Asistență Socială

și Protecția Copilului Sector 1, cu

modi�cările și completările ulterioare .

24 / 26 12:20

Voturi individuale

 Rezumat

PREZENTA

SEDINTA

11:07 11:10

PREZENT

SALA

10

PREZENT

ONLINE

11

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PREZENT SALA

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PREZENT SALA

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER

PREZENT SALA

Întrebarea votului Voturi Pornire

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PREZENT SALA

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PREZENT ONLINE

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER

Iuliana MILOS CONSILIER PREZENT ONLINE

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER PREZENT SALA

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PREZENT ONLINE

Marian BÂRGĂU CONSILIER PREZENT ONLINE

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER PREZENT ONLINE

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER

Oana IACOB CONSILIER PREZENT ONLINE

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER PREZENT SALA

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER PREZENT ONLINE

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PREZENT ONLINE

Alev Burhan OZATA CONSILIER

PREZENT SALA

Nume Vot



Ramona PORUMB CONSILIER PREZENT SALA

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PREZENT ONLINE

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PREZENT SALA

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER PREZENT ONLINE

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PREZENT ONLINE

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PREZENT SALA

 Rezumat

PREZENTA

SEDINTA 2

14:36 14:40

PREZENT

SALA

4

PREZENT

ONLINE

5

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER

Iuliana MILOS CONSILIER

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER PREZENT SALA

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER

Marian BÂRGĂU CONSILIER PREZENT ONLINE

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER PREZENT ONLINE

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER

Oana IACOB CONSILIER PREZENT ONLINE

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER PREZENT SALA

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER PREZENT ONLINE

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER

Alev Burhan OZATA CONSILIER PREZENT SALA

Ramona PORUMB CONSILIER

Nume Vot



Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER PREZENT ONLINE

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PREZENT SALA

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER

 Rezumat

Aprobarea

ordinii de zi

11:15 11:16

PENTRU 25

ABȚINERE 0

ÎMPOTRIVĂ 0

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER PENTRU

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER PENTRU

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Marian BÂRGĂU CONSILIER PENTRU

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER PENTRU

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER

Oana IACOB CONSILIER PENTRU

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER PENTRU

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER PENTRU

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER PENTRU

Ramona PORUMB CONSILIER

PENTRU

Nume Vot



Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER PENTRU

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER PENTRU

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PENTRU

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

 Rezumat

Descarcarea

Procesului

verbal al

sedintei

ordinaredin

23.11.2023

11:12 11:14

Yes 20

Abstain 4

No 0

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER Abstain

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER Abstain

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER Yes

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER Abstain

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ Yes

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER Yes

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER Yes

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER Yes

Iuliana MILOS CONSILIER

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER Yes

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER Yes

Marian BÂRGĂU CONSILIER Yes

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER Yes

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER

Oana IACOB CONSILIER Yes

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER Yes

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER Yes

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER Yes

Alev Burhan OZATA CONSILIER Yes

Ramona PORUMB CONSILIER

Abstain

Nume Vot



Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER Yes

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER Yes

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER Yes

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER Yes

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Yes

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER Yes

 Rezumat

Propunere de

modi�care

ordine de zi

Dna. Ramona

Porumb

11:18 11:19

Yes 14

Abstain 3

No 9

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER Yes

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER Yes

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER Yes

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER Yes

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ

Yes

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER Yes

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER Yes

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER No

Iuliana MILOS CONSILIER Yes

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER No

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER Yes

Marian BÂRGĂU CONSILIER Abstain

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER No

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER

Oana IACOB CONSILIER No

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER No

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER No

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER Yes

Alev Burhan OZATA CONSILIER Abstain

Ramona PORUMB CONSILIER Yes

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

No

Nume Vot



Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER Yes

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER Yes

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER No

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER No

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Abstain

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER Yes

 Rezumat

Proiect nr.1.

(K2-

273/07.12.2023)

Proiect de

hotărâre

privind

aprobarea

Planului de

Analiză şi

Acoperire a

Riscurilor

(P.A.A.R)

actualizat, la

nivelul

Sectorului 1 al

Municipiului

București în

domeniul

situațiilor de

urgență.

11:20 11:21

PENTRU 27

ABȚINERE 0

ÎMPOTRIVĂ 0

 Detalii

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate



Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER PENTRU

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER PENTRU

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Marian BÂRGĂU CONSILIER PENTRU

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER PENTRU

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Oana IACOB CONSILIER PENTRU

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER PENTRU

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER

PENTRU

Nume Vot



PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER PENTRU

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER PENTRU

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER PENTRU

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER PENTRU

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PENTRU

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

 Rezumat

Propunere

reexaminare proiect 

K2- 274/08.12.2023

11:39

11:45

Yes 11

Abstain 5

No 10

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER

Abstain

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Dan-Nicolae PODARU CONSILIER Abstain

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER No

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER Abstain

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ No

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER No

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER No

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER Yes

Iuliana MILOS CONSILIER Yes

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER No

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER No

Marian BÂRGĂU CONSILIER Yes

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER Yes

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER Abstain

Oana IACOB CONSILIER

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER Yes

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER Yes

PS1 OPERATOR SISTEM

Nume Vot



Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER No

Alev Burhan OZATA CONSILIER Yes

Ramona PORUMB CONSILIER Abstain

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER Yes

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER No

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER No

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER Yes

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER Yes

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Yes

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER No

 Rezumat

Amendament

nr.1 formulat

de dna.Ramona

Porumb la proiectul K2-

274/08.12.2023

11:30

11:32

Yes 15

Abstain 7

No 4

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER Yes

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Dan-Nicolae PODARU CONSILIER Yes

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER Yes

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER Yes

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ Yes

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER Yes

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER Yes

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER Abstain

Iuliana MILOS CONSILIER Yes

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER No

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER Yes

Marian BÂRGĂU CONSILIER Abstain

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER Abstain

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER Yes

Oana IACOB CONSILIER

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER No

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER No

PS1 OPERATOR SISTEM

Nume Vot



Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER Yes

Alev Burhan OZATA CONSILIER Abstain

Ramona PORUMB CONSILIER Yes

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER No

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER Yes

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER Yes

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER Abstain

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER Abstain

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Abstain

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER Yes

 Rezumat

Amendament

nr.2 formulat

de dna.Ramona

Porumb la proiectul K2-

274/08.12.2023

11:33

11:34

Yes 15

Abstain 8

No 3

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER Yes

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Dan-Nicolae PODARU CONSILIER Yes

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER Yes

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER Yes

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ Yes

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER Yes

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER Yes

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER Abstain

Iuliana MILOS CONSILIER Yes

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER No

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER Yes

Marian BÂRGĂU CONSILIER Abstain

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER Abstain

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER Yes

Oana IACOB CONSILIER

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER No

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER Abstain

PS1 OPERATOR SISTEM

Nume Vot



Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER Yes

Alev Burhan OZATA CONSILIER Abstain

Ramona PORUMB CONSILIER Yes

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER No

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER Yes

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER Yes

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER Abstain

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER Abstain

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Abstain

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER Yes

 Rezumat

Amendament

nr.3 formulat

de dna.Ramona

Porumb la proiectul K2-

274/08.12.2023

11:34

11:38

Yes 15

Abstain 9

No 3

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER Yes

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Dan-Nicolae PODARU CONSILIER Yes

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER Yes

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER Yes

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ Yes

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER Yes

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER Yes

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER Abstain

Iuliana MILOS CONSILIER Yes

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER No

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER Yes

Marian BÂRGĂU CONSILIER Abstain

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER Abstain

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER Yes

Oana IACOB CONSILIER Abstain

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER No

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER Abstain

PS1 OPERATOR SISTEM

Nume Vot



Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER Yes

Alev Burhan OZATA CONSILIER Abstain

Ramona PORUMB CONSILIER Yes

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER No

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER Yes

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER Yes

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER Abstain

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER Abstain

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Abstain

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER Yes

 Rezumat

Proiect nr.3.

(K2-

274/08.12.2023)

Proiect de

hotărâre

privind

aprobarea

recti�cării

bugetului

general

centralizat al

subdiviziunii

administrativ-

teritoriale

Sectorul 1 al

Municipiului

11:45 11:47

PENTRU 15

ABȚINERE 7

ÎMPOTRIVĂ 4

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate



București pe

anul 2023

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER PENTRU

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER ABȚINERE

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Marian BÂRGĂU CONSILIER ABȚINERE

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER ABȚINERE

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Oana IACOB CONSILIER

ÎMPOTRIVĂ

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER ABȚINERE

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER ABȚINERE

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER ABȚINERE

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER ABȚINERE

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

 Rezumat

Proiect nr.5.

(K2-

227/20.10.2023)

Proiect de

hotărâre

12:05 12:06

PENTRU 15

ABȚINERE 5

ÎMPOTRIVĂ 5

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate



privind

acordarea unui

ajutor �nanciar

în cuantum de

1.000 lei,

pentru plata

serviciilor

educaționale

prestate de o

unitate de

educație

timpurie

anteprescolară

de tip creșă

privată pentru

copiii cu vârsta

cuprinsă între

0-3 ani, cu

domiciliul sau

reședința pe

raza Sectorului

1, care sunt

înscriși pe lista

de așteptare la

unul din

centrele de zi

de tip creșă din

subordinea

Direcției

Generale de

Asistență

Socială și

Protecția

Copilului Sector

1 .

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER PENTRU

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER PENTRU

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ

PENTRU

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Marian BÂRGĂU CONSILIER ABȚINERE

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER ABȚINERE

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Oana IACOB CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER ABȚINERE

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER ABȚINERE

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

Nume Vot



Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER ABȚINERE

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

 Rezumat

Amendament

formulat de

dna.Ramona

Porumb la

proiectul K2-

227/20.10.2023

11:55 11:58

Yes 15

Abstain 5

No 5

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER Yes

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER Yes

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER Yes

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER Yes

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ Yes

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER Yes

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER Yes

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER No

Iuliana MILOS CONSILIER Yes

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER No

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER Yes

Marian BÂRGĂU CONSILIER Abstain

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER Abstain

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER Yes

Oana IACOB CONSILIER

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER No

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER Abstain

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER Yes

Alev Burhan OZATA CONSILIER Abstain

Ramona PORUMB CONSILIER Yes

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

No

Nume Vot



Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER Yes

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER Yes

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER No

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Abstain

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER Yes

 Rezumat

Propunerea de

reexaminare a

proiectului K2-

227

/20.10.2023

12:03 12:05

Yes 11

Abstain 5

No 10

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER Abstain

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER No

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER No

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER Abstain

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ No

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER

No

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER No

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER Yes

Iuliana MILOS CONSILIER No

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER Yes

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER No

Marian BÂRGĂU CONSILIER Yes

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER Yes

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER Abstain

Oana IACOB CONSILIER Yes

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER Yes

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER Yes

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER Abstain

Alev Burhan OZATA CONSILIER Yes

Ramona PORUMB CONSILIER Abstain

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER

No

Nume Vot



Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER No

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER Yes

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER Yes

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Yes

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER No

 Rezumat

Proiect nr.10.

(K2-

040/08.02.2023)Proiect

de hotărâre

privind

aprobarea

documentației

tehnico-

economice și a

indicatorilor

tehnico-

economici ai

obiectivului de

investiții

„Ansamblul de

locuințe sociale

din șos. Odăii

nr. 3-5”,

Sectorul 1

12:15 12:17

PENTRU 15

ABȚINERE 6

ÎMPOTRIVĂ 5

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER

PENTRU

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER PENTRU

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER ABȚINERE

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Marian BÂRGĂU CONSILIER ABȚINERE

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER ABȚINERE

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Oana IACOB CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER

PENTRU

Nume Vot



Alev Burhan OZATA CONSILIER ABȚINERE

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER ABȚINERE

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER ÎMPOTRIVĂ

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER ABȚINERE

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER PENTRU

 Rezumat

Amendament

formulat de

dna Ramona

Porumb la

poiectulK2

-040/08.02.2023

12:13 12:15

Yes 15

Abstain 6

No 6

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER Yes

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER Yes

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Daniel ȚÎRĂ CONSILIER Yes

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER Yes

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ Yes

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER Yes

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER Yes

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER Abstain

Iuliana MILOS CONSILIER Yes

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER No

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER Yes

Marian BÂRGĂU CONSILIER Abstain

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER Abstain

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER Yes

Oana IACOB CONSILIER No

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER No

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER No

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER

Yes

Nume Vot



Alev Burhan OZATA CONSILIER Abstain

Ramona PORUMB CONSILIER Yes

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER No

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER Yes

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER Yes

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER No

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER Abstain

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER Abstain

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER Yes

 Rezumat

Proiect nr.44.

(K2-

275/08.12.2023)

Proiect de

hotărâre

pentru

modi�carea

Anexei nr.3 a

Hotărârii

Consiliului

Local Sector 1

nr.

240/27.08.2020

privind

aprobarea

reorganizării

unor servicii

sociale,

Organigrama,

Statul de funcții

12:20 12:22

PENTRU 24

ABȚINERE 0

ÎMPOTRIVĂ 0

Nume Vot

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate



și

Regulamentul

de organizare

și funcționare

ale Direcției

Generale de

Asistență

Socială și

Protecția

Copilului Sector

1, cu

modi�cările și

completările

ulterioare .

 Detalii

Adrian-Viorel OIANU CONSILIER PENTRU

Dan-Nicolae PODARU CONSILIER

Daniel ȚÎRĂ CONSILIER PENTRU

Daniel-Constantin CIUNGU CONSILIER PENTRU

Daniela POPA CONSILIER-PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ PENTRU

Geanin-Georgian JURUBIȚĂ CONSILIER PENTRU

INVITAT .

Iordan FLOREA CONSILIER PENTRU

Iulia - Luminița HALAȚ CONSILIER PENTRU

Iuliana MILOS CONSILIER PENTRU

Laurentiu DRĂGUȘIN CONSILIER PENTRU

Alberto-Iosif CARAIAN CONSILIER PENTRU

Întrebarea

votului

Pornire Sfârșit Rezultate

Nume Vot



Marian BÂRGĂU CONSILIER PENTRU

Mirona MUREȘAN - Secretarul General al Sectorului1

Ned VICOL CONSILIER

Nicolae-Gheorghe DINU CONSILIER PENTRU

Oana IACOB CONSILIER PENTRU

Oliver-Leon PĂIUȘI CONSILIER PENTRU

Operator Televic

Otilia SORETE-ARBORE CONSILIER PENTRU

PS1 OPERATOR SISTEM

Raluca Nicoleta HALIȚ CONSILIER PENTRU

Alev Burhan OZATA CONSILIER PENTRU

Ramona PORUMB CONSILIER PENTRU

Remus-Cătălin ȘERBAN CONSILIER

Ruxandra-Eugenia REGALIA CONSILIER PENTRU

Viorel-Daniel CHIRVASĂ CONSILIER PENTRU

Alexandru OANCEA OPERATOR SISTEM

Alina-Cristina GRIGORESCU CONSILIER PENTRU

Andrei-Cristian NICOLAESCU CONSILIER PENTRU

Cătălina CĂȘVEAN CONSILIER PENTRU

Cristian-Adrian TUDOSE CONSILIER

PENTRU

Nume Vot



Nume Vot


